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1) Opening  88 

 89 

Max Hoofwijk opent de vergadering om 20:02 en start deze met de feitjes over 28 maart 2013. 90 
 91 
Booike During komt binnen om 20:03 92 
Ron Stoop komt binnen om 20:05 93 
Sophie Lauwers komt binnen om 20:05 94 
Elma Meijboom komt binnen om 20:05 95 
Thom Dijkstra komt binnen om 20:05 96 
 97 
Steven Jonis leest het quorum voor.  98 
 99 
Mart Vrieze komt binnen om 20:06 100 
Brandon Pouw komt binnen om 20:06  101 
Niels Folgers komt binnen om 20:06 102 
 103 

2) Vaststellen agenda 104 

 105 

Emiel Wanningen heeft een vraag over punt 12 op de agenda. Hij vraagt zich af of hier geen discussie 106 
meer over gaat plaatsvinden? Want hij was er namelijk niet bij de vorige vergadering maar kon uit de 107 
notulen geen directe overeenstemming vinden? Max Hoofwijk stelt dat dit volgens het bestuur wel 108 
zo is. Toen werd namelijk voorgesteld om het voorstel in te dienen minus het tweede lid en 109 
daarnaast het eerste lid negatief te formuleren. Emiel Wanningen vraagt of er geen discussie meer 110 
over plaats gaat vinden, hij was niet bij de vorige vergadering. Emiel Wanningen zegt dat hij in de 111 
notulen zag dat er ook een aantal mensen tegen waren, wat dus zou betekenen dat de discussie niet 112 
gedaan was. Max Hoofwijk geeft aan dat er wel degelijk een conclusie getrokken is.  113 
Emiel Wanningen vindt de notulen geen duidelijke weergave geven, waarop Malu Verkuil zegt dat zij 114 
dacht dat het bestuur met het voorstel zou komen. De opties zouden dan overwogen worden en op 115 
basis daarvan zouden conclusies getrokken gaan worden. Hierdoor zou het dus niet een hamerstuk 116 
zijn, maar zou er eerst over gediscussieerd worden alvorens erover gestemd zou worden. 117 
Max Hoofwijk geeft aan dat hij dacht dat de conclusie was dat we het zouden formuleren zoals hij 118 
eerder zei, echter zal het nu een discussiepunt worden. 119 
Simon Tol vraagt zich af waarom het verslag van de kascontrolecommissie niet op de agenda 120 
voorkomt? Max Hoofwijk antwoordt hierop dat dit hoort bij het financieel halfjaarverslag, het wordt 121 
besproken voor de bespreking van dit verslag.  122 
 123 
Emma Rethans komt binnen om 20:08 124 
 125 
De agenda wordt vastgesteld 20:08. 126 
 127 

3) Mededelingen 128 

 129 

Max Hoofwijk geeft aan dat er een ingezonden brief vanuit de IAPSS delegatie is gekomen. Jeroen 130 
Hellebrekers komt deze voordragen. 131 
 132 
Willem van Sermondt komt binnen om 20:11 133 
 134 
Geachte ALV,  135 
 136 
Van  6 tot 11 maart jongstleden heeft in Rome het jaarlijkse academische congres en de  137 
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algemene ledenvergadering van IAPSS (International Association for Political Science  138 
Students) plaatsgevonden. ismus is sinds 2004 lid van het IAPSS en ook dit jaar hebben een  139 
aantal leden deelgenomen aan het congres en de vergadering. De Academic Conference  had  140 
dit jaar een speciale betekenis. Na de hachelijke staat waar het IAPSS zich enkele jaren  141 
geleden nog in bevond was deze van groot belang: Er hebben namelijk op initiatief van onder  142 
andere ismus het afgelopen jaar enkele grote hervormingen plaatsgevonden. Deze dienden op  143 
de GA geaccordeerd  te worden. Dit verslag dient derhalve ter verduidelijking en  144 
verslaglegging van hetgeen heeft plaatsgevonden tijdens de GA, alsmede het toelichten van de  145 
nieuwe kansen die dit voor ismus en de Nijmeegse politicoloog biedt.  146 
 147 
Het IAPSS bevond zich een paar jaar geleden in een deplorabele staat. Het was een  148 
vereniging gevestigd in Ljubljana (Slovenië), met onwerkbare statuten en de afwezigheid van  149 
houdbaar en verstandig financieel beleid, waardoor een grote uitstroom van leden heeft  150 
plaatsgevonden. Een aantal leden van het IAPSS, waaronder enkele leden van ismus, besloten  151 
hierop de vereniging nieuw leven in te blazen. Er kwam een plan op tafel om de vereniging te  152 
verhuizen naar Nijmegen, alsmede het wijzigen van de interne structuur en documenten.  153 
Gedurende de afgelopen GA werden de vruchten geplukt van dit harde werken.  154 
 155 
De General Assembly van het IAPSS heeft gedurende de GA ingestemd met het beëindigen  156 
van de vereniging in Slovenië en het opnieuw oprichten van een vereniging onder dezelfde  157 
naam en met hetzelfde doel, met standplaats Nijmegen. De redenen hiervoor waren vooral  158 
praktisch van aard. De aanpassing van statuten was moeilijker  dan  de verplaatsing en  159 
vanwege de financiële “schone lei” waarmee nu begonnen kan worden. Zondag 10 maart  160 
2013 heeft de vergadering van oprichting plaatsgevonden en was de nieuwe vereniging in  161 
Nijmegen een feit.  162 
 163 
De nieuwe statuten van het IAPSS zijn duidelijker en bondiger van aard en  164 
hoogstwaarschijnlijk volledig toelaatbaar volgens de Nederlandse wet (het is nog afwachten  165 
of de wijzigingen die nog tijdens de GA zijn gemaakt op de statuten toelaatbaar zijn). In deze  166 
statuten staan enkele opvallende feiten. De eerste betreft uiteraard de nieuwe standplaats, 167 
Nijmegen. Door de harde inzet van enkele leden van ismus en de medewerking van de  168 
faculteit en de vakgroep heeft het IAPSS een ruimte toegewezen gekregen op de universiteit.  169 
Het nieuwe kantoor van het IAPSS zal zich huisvesten in een ruimte in de kelder van TvA 3,  170 
het oude kantoor van Boekanin, de wat oudere ismusleden welbekend. Het tweede opvallende  171 
feit betreft de mogelijkheid van individueel lidmaatschap. Het is vanaf heden mogelijk om  172 
voor €10,- per jaar als politicologie studenten individueel lid te worden van het IAPSS waar  173 
vroeger louter studieverenigingen lid konden worden.. Deze leden hebben net als  174 
verenigingen stemrecht op een GA. Om een normale motie of andere zaken goed te keuren bij  175 
een GA moeten beide de helft plus een van de individuele leden hiervoor stemmen en de helft  176 
plus een van de verenigingen hiervoor stemmen. Op deze manier blijft de bijzondere positie  177 
van verenigingen (die een hogere contributie verschuldigd zijn) gehandhaafd, terwijl ook  178 
individuele leden zeggenschap krijgen over de koers van IAPSS. Naast de statuten heeft het  179 
nieuwe IAPSS ook een volledig herziend huishoudelijk reglement en een  financieel  180 
reglement. Wij zijn erg tevreden met deze ontwikkelingen en hebben, met inbegrip van enkele  181 
kleine wijzigingen, dan ook ingestemd met de accodering van deze documenten.  182 
 183 
Gedurende de GA hebben de leden van het nieuwe IAPSS, individueel en verenigingen, ook  184 
een nieuw Executive Committee, het dagelijks bestuur, en Supervising Committee, het  185 
toezichtsbestuur, gekozen. Het doet ons deugd om te melden dat Thomas Linders, oud- 186 
penningmeester van ismus, gekozen is als Secretary-General van de Executive Committee van  187 
het IAPSS. Thomas heeft het afgelopen jaar al hulp geboden aan de toenmalige Executive  188 
Committee, door de rol van Coördinator Events op zicht te nemen. Enkele leden van SPIL  189 



5 

 

(Universiteit van Leiden) en Machiavelli (Universiteit van Amsterdam) hebben tevens  190 
plaatsgenomen in één van deze besturen. Veel Nederlandse leden van zowel ismus, SPIL en  191 
Machiavelli hebben zich hard ingezet voor de vernieuwing van het IAPSS en we hebben er  192 
het volste vertrouwen in dat de nieuwe Executive Committe en de nieuwe Supervising  193 
Committee het IAPSS vakkundig leiding zullen geven.  194 
 195 
Maar wat zijn de toekomstplannen van IAPSS? Er is nieuw leven geblazen in haar journal, the  196 
POLITIKON en haar online blog A Different View. Verder komt IAPSS van 27 september tot  197 
1 oktober september weer bijeen. Ditmaal voor een driedaags congres in de historische,  198 
Montenegrijnse kustplaats Budva. Het thema is dan Political Economy in the Globalizing  199 
Period. Van 21 tot 24 november komen ze ook samen in Boekarest, Roemenië om te praten  200 
over Collective Action Problems. Deze academische conferentie zal gevolgd worden door een  201 
ledenvergadering van 25 tot 26 november. De locatie van het jaarlijkse, grote congres in maart is ook 202 
al bekend: IAPSS strijkt dan neer in Thessaloníki, Griekenland. Daarnaast  203 
organiseert het IAPSS de komende jaren jaarlijkse ‘study trips’ en zal het zich focusen op het  204 
creëren van een ‘summer school’. De GA heeft de wens getoond om de standplaats van het  205 
nieuwe IAPSS te bezoeken, en de AAC van 2014 of de ACGA van 2015 in Nijmegen plaats  206 
te laten vinden. De nadruk moet echter gelegd worden op het feit dat het IAPSS enkel de  207 
wens hiervoor getoond heeft en de beslissing hierover bij ismus zal liggen. Het is een grote  208 
verantwoordelijkheid en een behoorlijke onderneming, maar het overwegen waard. We doen  209 
een sterk beroep op het XIIe en het (te installeren) XIIIe bestuur om gebruik te maken van  210 
deze unieke kans en een proactieve rol te spelen in de komende periode om dit te realiseren.  211 
Bovendien zouden we het toejuichen wanneer we op de komende conferenties van IAPSS met  212 
een omvangrijke en gevarieerde ismusdelegatie aanwezig kunnen zijn. Binnen de universiteit  213 
bestaan er voldoende mogelijkheden om dit financieel aantrekkelijk te maken; zo is er de  214 
mogelijkheid tot het aanvragen van een individuele reissubsidie.   215 
 216 
Over het algemeen kunnen we terugkijken op een belangrijke, vruchtbare en productieve GA.  217 
Tot slot zouden we leden van ismus en de ALV willen aanraden om individueel lid te worden  218 
van het IAPSS. IAPSS is een unieke vereniging waarin je je bevindt in een internationale  219 
omgeving met een brede diversiteit aan culturen en nationaliteiten, een verrijking op je studie.  220 
Meer informatie over de academische congressen en het lidmaatschap zal spoedig via het  221 
bestuur verspreid worden onder de leden. Bedankt voor het luisteren/lezen.  222 
Met vriendelijke groeten,  223 
 224 
De ismusleden deelnemende aan de IAPSS ACGA 2013,  225 
 226 
Reint-Jan Groot Nuelend  227 
Jeroen Hellebrekers  228 
Thomas Linders  229 
Pol Muffels  230 
Steffen Westerburger  231 
 232 
 233 
Max Hoofwijk vraagt over nog vragen zijn over het stuk van Jeroen Hellebrekers? Malu Verkuil vraagt 234 
zich af of het bestuur voornemens is om het congres te gaan organiseren. Max Hoofwijk geeft aan 235 
dat het bestuur dit een goede start mee wil geven zodat het volgende bestuur het echt vorm kan 236 
gaan geven. Dit wil het bestuur in eerste instantie doen door gesprekken te voeren met mensen van 237 
het IAPSS. Malu Verkuil geeft aan dat als het doel is om dit congres plaats te laten vinden in 238 
Nijmegen dat er dan nu een opzet gemaakt moet worden en dat dit op korte termijn moet gebeuren. 239 
Alleen het zoeken van contact is daarbij niet voldoende. Max Hoofwijk stelt dat de eerste contacten 240 
zijn over hoeveel werk het is en welke mensen er geïnteresseerd zijn. Emiel Wanningen geeft aan dat 241 
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het bestuur dit eerst intern moet bespreken en daarna wellicht een mail eruit moet doen zodat 242 
geïnteresseerden kunnen mailen. Het is namelijk een mooie kans voor de ismusleden om een 243 
dergelijk congres te organiseren. 244 
 245 
Max Hoofwijk geeft aan dat het bestuur ook nog terug zou komen op het plaatsnemen van een 246 
bestuurslid in de Opleidingscommissie Politicologie. Hij geeft aan dat er contact is geweest met Bert-247 
Jan Verbeek en Monique Leyenaar. Echter, zij verkeren om de beurt in het buitenland waardoor er 248 
nog geen gelegenheid is geweest om alles kort te sluiten.  249 
Tijdens de informatiebijeenkomst over het aftreden van Pol Muffels is er een discussie geweest of de 250 
notulen van deze bijeenkomst bijgevoegd zouden moeten worden aan de stukken voor de ze ALV. De 251 
info is verwerkt in het statement van het halfjaarverslag, waardoor het bestuur het niet nodig achtte 252 
om dit apart te verstrekken.  253 
Tot slot nog een korte mededeling dat bij het printen van het financieel jaarverslag een stuk is 254 
weggevallen. Hierdoor is de balans apart uitgeprint.  255 

 256 

4) Bespreking Notulen 257 

 258 

Stijn van den Eijnden stelt over de notulen in het algemeen dat het rommelig is dat de agendapunten 259 
en de kopjes onder deze punten hetzelfde lettertype hebben en dat de vormgeving hierdoor iets 260 
beter kan.  261 
Max Hoofwijk antwoordt dat hieraan gewerkt gaat worden.  262 
 263 
Pagina 1 264 
Emiel Wanningen geeft aan dat het niet kan dat niemand aanwezig was met kennisgeving. 265 
Machtigingen horen hier namelijk ook bij. Max Hoofwijk stelt dat mensen die machtigen wel 266 
meedoen aan de stemming en in feite dus niet afwezig zijn. Stijn van den Eijnden geeft aan dat je ook 267 
met kennisgeving afwezig kan zijn als je iemand machtigt.  268 
Malu Verkuil ziet dat de mensen die het ingekomen stuk hebben gestuurd en niet aanwezig waren 269 
ook niet met kennisgeving afwezig staan. Dit klopt niet. Max Hoofwijk reageert dat dit klopt en dat 270 
het aangepast wordt. 271 
 272 
Pagina 5 273 
Emiel Wanningen geeft aan dat de motivering bij de voorstellen ontbreekt. Ook bij de huidige 274 
hamerstukken is dit het geval. Hij stelt dan ook voor dat wanneer de volgende keer zaken besloten 275 
worden, er een toelichting meegestuurd wordt. Enige introductie bij een stuk is namelijk wenselijk. 276 
Max Hoofwijk zegt dat het bestuur dit mee zal nemen voor de volgende keer.  277 
 278 
Pagina 6 279 
Jeroen Hellebrekers vraagt of regel 234, waarin staat dat Tijke Eijkemans het eens is met Malu 280 
Verkuil, echt klopt? Max Hoofwijk geeft aan dat dit zeker klopt.  281 
 282 
Pagina 8 283 
Emiel Wanningen vraagt zich af of iemand de nobele taak van het schrijven van een nieuw ismuslied 284 
op zich heeft genomen? Max Hoofwijk antwoordt dat dit binnen het bestuur niet opgenomen is, 285 
maar dat zeker gewaardeerd wordt als mensen dit spontaan doen. Pol Muffels geeft aan dat er staat 286 
dat Simon Tol een punt van orde heeft, maar dit klopt niet. Hij claimt namelijk een punt van orde. 287 
Emiel Wanningen heeft nog een opmerking over het aantrekkelijker maken van de ALV. Misschien 288 
kan meer uitleg bij de voorstellen ervoor zorgen dat mensen meer grip krijgen op zo’n vergadering en 289 
hierdoor toch komen. Max Hoofwijk neemt dit mee voor de volgende vergadering.  290 
 291 
 292 
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Pagina 9 293 
Emiel Wanningen geeft aan dat er enkele dikgedrukte regels zijn waar hij niets van snapt. Malu 294 
Verkuil geeft aan dat deze regels niet zomaar geschrapt kunnen worden want er is wel iets over 295 
gezegd. Jip Mennen stelt dat dit te maken heeft met de mails die binnenkwamen. Deze mogen niet 296 
weggegooid worden maar er moet gewerkt worden met een mappensysteem in de inbox. Malu 297 
Verkuil herinnert zich nog dat het ging over of de mail bewaard werd en wat er gedaan werd met 298 
documenten op de mail. In principe wordt van alle mail een kopie gemaakt op de mailserver. 299 
Belangrijke documenten zullen bewaard moeten worden, maar vergeet niet om deze server eens in 300 
de zoveel tijd leeg te maken.  301 
Pol Muffels geeft aan dat het bij regel 386-387 niet alleen gaat om het benadrukken van het belang 302 
van betalen, maar dat ook de persoonlijke aanpak is geprobeerd. Max Hoofwijk stelt dat dit 303 
toegevoegd wordt.  304 
 305 
Pagina 14 306 
Malu Verkuil ziet dat er staat dat zij voor een RvA is en dat ze het een ingewikkeld orgaan is. Ze heeft 307 
hier gezegd dat het een belangrijk orgaan is, niet ingewikkeld. Max Hoofwijk antwoordt dat dit 308 
veranderd wordt.  309 
 310 
Pagina 16 311 
Emiel Wanningen vraagt zich af wat de implicaties zijn van de brainstormsessie? 312 
Max Hoofwijk verwijst naar punt 13 op de agenda. Emiel Wanningen stelt dat de brainstorm dus 313 
geen bindend karakter had? Max Hoofwijk geeft aan dat een brainstorm is om na te denken over 314 
veranderingen zoals een meerjarenplan. Emiel Wanningen ziet dat dit niet duidelijk uit de notulen 315 
blijkt. Max Hoofwijk stelt dat de ALV mandaat gaf aan het bestuur om er invulling aan te geven en 316 
dat dit op deze manier is opgepakt.  317 
 318 
Pagina 17  319 
Emiel Wanningen wil graag zijn opmerking over achterkamertjespolitiek veranderd zien in iets in de 320 
trant van minder transparante hoedanigheden.  321 
 322 
Pagina 18 323 
Malu Verkuil stelt dat er geen correcte weergave is van het stuk vanaf regel 770. Allereerst gaat het 324 
niet om bijna nooit openheid van zaken, maar om nooit openheid van zaken tenzij de ALV beslist dat 325 
dit wel moet. Over haar persoonlijke verhaal, hierin staat dat er ingewikkelde informatie is verspreid. 326 
Dit klopt niet, er is namelijk persoonlijke informatie besproken binnen het bestuur.  327 
Emiel Wanningen ziet dat er staat dat de procedure geheim is. Dit is niet zo, slechts enkele zaken uit 328 
het verloop van de procedure zijn geheim. 329 
 330 
Pagina 19 331 
Roel Meijer heeft een opmerking over regel 836, hierin gaat het erom dat je met het huidige systeem 332 
hoe dan ook naar de ALV kan als je daar behoefte aan hebt en dat je dan een gelijkwaardige kans 333 
krijgt. Het ging niet om het moment zelf dat hij voor de ALV stond.  334 
 335 
Malu Verkuil stelt dat geïmpliceerd wordt dat de procedure niet goed ging in haar jaar en dat dit aan 336 
hen lag. Dat was hypothetisch bedoeld.  337 
 338 
Pagina 20 339 
Emiel Wanningen geeft aan dat in regel 855 staat dat erop teruggekomen wordt. Gebeurt dit onder 340 
agendapunt 13? Max Hoofwijk geeft aan dat het hierbij in ieder geval behandeld zou worden. Als er 341 
vervolgens meer behoefte is dan kan het alsnog naar de W.V.T.T.K. verschoven worden.  342 
 343 
Remco Frank komt binnen om 20:36 344 
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 345 
Pagina 23 346 
Emiel Wanningen heeft een vraag over regel 1011 tot 1013. Hierin staat dat er nu mandaat moet 347 
komen om politiek gekleurde instellingen aan te schrijven? Zijn er van te voren dan geen politiek 348 
gekleurde instanties aangeschreven? Max Hoofwijk stelt dat dit ook erbij staat in de overige regels?  349 
Emiel Wanningen geeft aan dat niet duidelijk is dat er nog geen actie ondernomen was.  350 
Pol Muffels wil hierop inhaken, momenteel staat er niet dat wij geen politiek gekleurde instellingen 351 
mochten aanschrijven, dit heeft niets met stuk te maken. 352 
Emiel Wanningen geeft aan dat het bestuur toch sowieso vrij staat om politiek gekleurde instellingen 353 
aan te schrijven, met in het achterhoofd de gebruiken en gewoonten van ismus?  354 
Max Hoofwijk geeft aan dat het netjes is om dit vast te leggen ook om het huiskamergevoel te 355 
waarborgen en onduidelijkheden in de toekomst te voorkomen.  356 
 357 
Pagina 24 358 
Pol Muffels geeft aan dat regel 1027 niet terugslaat op regel 1026. Max Hoofwijk geeft aan dat dit 359 
inderdaad terugslaat op regel 1021, het sponsorvoorstel. Hier werd echter de vraag gesteld en is het 360 
nog een keer duidelijk uitgelegd.  361 
 362 
Pagina 25 363 
Emiel Wanningen geeft aan dat het een leuk idee is om oorkondes te maken voor mensen die zich 364 
hard hebben ingezet. Max Hoofwijk geeft aan dat dit toegezegd is en dat dit op het actieve ledenuitje 365 
verder vormgegeven wordt.  366 
 367 
Pagina 26 368 
Jeroen Hellebrekers geeft aan dat in regel 1136 de ALV en alv omgedraaid moeten worden.  369 
 370 
Pagina 27 371 
Simon Tol wil opmerken dat de opmerking van Tijke Eijkemans waar is. Het kan een mooie 372 
artiestennaam worden.  373 
 374 
Gehele notulen 375 
Malu Verkuil stelt dat er de vorige keer discussie was over het nalezen van de stukken door het 376 
bestuur. Ik geloof zeker dat dit gebeurt, maar de duidelijkheid en helderheid van de notulen kan 377 
beter. De opzet en lay-out zijn veranderd, echter dit komt de helderheid niet ten goede. Graag ook 378 
bij de stemmingen toevoegen waarover gestemd wordt.  379 
Max Hoofwijk geeft aan dat het bestuur tracht de notulen zo snel mogelijk uit te werken zodat nog 380 
duidelijker in het hoofd zit wat er precies gezegd is.  381 
Emiel Wanningen geeft aan dat de notulen taalkundig netjes en zorgvuldig geschreven zijn. 382 
Daarnaast wil hij zich wel aansluiten bij Malu Verkuil, namelijk dat sommige dingen niet helder 383 
weergegeven zijn. Als Roel Gremmen hierbij hulp nodig heeft, dan houdt hij zich zeker aanbevolen.  384 
Daniëlle Flonk geeft aan dat de onduidelijkheid ook kan komen doordat de voorzitter misschien iets 385 
duidelijker aan kan geven waarover gestemd wordt.  386 
 387 
Max Hoofwijk vraagt of de notulen per acclamatie aangenomen kunnen worden? 388 
 389 
De notulen zijn om 20:43 per acclamatie aangenomen.  390 
 391 
 392 
 393 
 394 
 395 
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6) Bespreking Halfjaarverslag 396 

 397 
Max Hoofwijk geeft aan dat de bespreking van het stuk per pagina gaat.  398 
 399 
Jeroen Hellebrekers stelt dat ten tijde van het schrijven van het stuk Pol Muffels nog penningmeester 400 
was. Emiel Wanningen ontkracht dit, hij heeft de statuten erop nageslagen en daarin staat dat een 401 
bestuurslid terug kan treden door te bedanken. Pol Muffels was toen dus al geen bestuurslid meer. 402 
Jeroen Hellebrekers dankt Emiel Wanningen voor de uitleg.  403 
Malu Verkuil geeft aan dat Jip Mennen nog geen penningmeester was, er is namelijk besloten tot een 404 
beleidsverandering en daar moet toestemming voor zijn van de ALV. 405 
Max Hoofwijk geeft aan dat in artikel 10, lid 1 staat dat het bestuur zelf vervanging aan mag wijzen. 406 
Op deze manier is het passender en duidelijker. 407 
Malu Verkuil geeft aan dat het duidelijker was geweest als er ook activiteiten-coördinator achter had 408 
gestaan. Max Hoofwijk bevestigt dit. Malu Verkuil benadrukt dat dit niet alleen voor nu is, maar ook 409 
voor over 5 jaar. Dan moet het direct duidelijk zijn wie welke functies heeft uitgeoefend. 410 
 411 
Pagina 3 412 
Simon Tol wil voorstellen om de verklaring van Pol Muffels op te nemen in de bijlage. Er wordt 413 
namelijk verwezen in de brief van het bestuur naar deze verklaring, maar de brief zit niet in het 414 
verslag. Max Hoofwijk stelt dat dit gebeurt, als de ALV het ermee eens is.  415 
 416 
Pagina 5 417 
Laura Maas heeft een vraag over de laatste alinea van pagina 5. Eerst wordt aangedragen dat de 418 
voorzitter bij de bevindingen van de kascontrolecommissie plaatsneemt, vervolgens wordt er 419 
gesproken over een andere manier van inwerken. Is de dynamiek dan niet goed geweest in het 420 
algemeen? Max Hoofwijk geeft aan dat dit laatste verwijst naar de toekomst. Laura Maas vraagt of 421 
de dynamiek een van de redenen is geweest dat Pol Muffels is afgetreden? Max Hoofwijk stelt dat dit 422 
niet het geval is. Malu Verkuil vraagt zich af of dit dan een oplossing is voor iets wat geen probleem 423 
is? Max Hoofwijk geeft aan dat dit bij ons dan misschien geen probleem is, maar dat voor de 424 
toekomst het misschien beter is om dit wel te doen.  425 
Emiel Wanningen ziet dat Pol Muffels aanvankelijk al niet tevreden was met zijn rol als 426 
penningmeester. Dit zei hij aanvankelijk niet. Hoe kijkt het bestuur hierop terug? Max Hoofwijk 427 
antwoordt dat er heel veel met elkaar is gesproken over de functieverdeling. De functie van 428 
penningmeester was niet de eerste keuze van ieder van de bestuursleden, echter er is een goed 429 
gesprek over gevoerd. De verdeling is toen gemaakt zoals deze het eerste halfjaar is geweest. De 430 
toezeggingen zijn gedaan wat betreft motivatie en werkzaamheden. Wellicht kan een take over 431 
weekend helpen bij het voorkomen van een motivatieprobleem. Daniëlle Flonk vraagt zich af wat een 432 
take over weekend inhoudt? Max Hoofwijk reageert dat dit een weekend is met het huidige en het 433 
nieuwe bestuur samen. Daniëlle vraagt zich af wat dan het verschil is tussen inwerken en een 434 
dergelijk weekend? Max Hoofwijk geeft aan dat het inwerken meestal individueel gebeurd en dit een 435 
activiteit zou zijn met de gehele besturen. Elma Meijboom geeft aan dat het goed is om een take 436 
over weekend te doen en dat ze dat bij AIESEC Nijmegen ook altijd doen. Daarnaast wil ze het 437 
bestuur complimenteren voor het instellen ervan want het kan verduidelijkend zijn voor een rol en 438 
een functie binnen een team. Dit soort dingen zijn nooit te voorkomen, maar het kan zeker helpen.  439 
Stijn van den Eijnden vindt een take over weekend een goed initiatief, echter vindt hij wel dat het 440 
bestuur er zelf iets aan had kunnen doen omdat de functieverdeling niet werkte. Zeker aangezien het 441 
om de financiën gaat, had het bestuur beter kunnen vergaderen en daardoor het eerder kunnen 442 
constateren. Max Hoofwijk stelt dat je op basis van goed vertrouwen een bestuur ingaat. Wanneer 443 
iemand in zijn of haar toelichting motivatie aangeeft dan ga je niet argwanend zoeken naar fouten en 444 
hoe iets mis had kunnen gaan. Hij geeft wel aan dat het bestuur wellicht naïef is geweest. Stijn van 445 
den Eijnden vindt het opmerkelijk dat het pas na een half jaar is geconstateerd. Wanneer het verslag 446 
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van de kascontrolecommissie goed besproken was dan had er veel voorkomen kunnen worden. Hij 447 
wil niet zeggen dat het kwaadwillend is in dit geval, maar het kan wel zo zijn. Max Hoofwijk stelt dat 448 
door de maatregelen zoals ze beschreven staan het bestuur hoopt om een nieuwe situatie zoals deze 449 
te voorkomen. Stijn van den Eijnden stelt dat je er wel vanuit gaat dat iedereen goede bedoelingen 450 
heeft, maar dat grove fouten niet een half jaar onzichtbaar kunnen blijven. Pol Muffels geeft aan dat 451 
controle heel belangrijk is en overzicht naar elkaar toe, maar daarom zijn deze oplossingen er ook die 452 
het bestuur aangeeft om de dynamiek te verhogen.  453 
 454 
 455 
Michelle Verboom komt binnen om 20:53 456 
Berend den Dulk komt binnen om 20:53 457 
Tijke Eijkemans komt binnen om 20:53 458 
 459 
Emiel Wanningen geeft aan dat het hebben van de voorzitter bij de bespreking van de kascontrole 460 
heel leuk is en goed is, maar dat dit achteraf is. Wat je echt nodig hebt is een bestuur dat als team 461 
opmerkt dat het niet goed gaat met iemand. Een take over weekend of teambuilding is dan beter 462 
dan de institutionalisering van checks en balances, je kunt namelijk niet verwachten dat iedereen 463 
semi-penningmeester is. Malu Verkuil vindt dat je om dit soort dingen in de toekomst te voorkomen 464 
je eerst uit moet zoeken wat er mis is gegaan. Afgezien van het statement is ze benieuwd waarom 465 
Pol Muffels niet eerder aangaf dat het niet goed ging. Daarnaast vindt ze het raar dat het ook niet 466 
eerder is opgevallen door de overige bestuursgenoten. Ze geeft aan dat ze zelf ook niet veel wist van 467 
financiën in haar jaar, maar als Roel Meijer destijds niets had gedaan had ze dat zeker gemerkt aan 468 
bijvoorbeeld de inkomende mail. Daarnaast kun je hiermee ook checken of zaken niet vergeten 469 
worden. Ze zou het fijn vinden als Pol Muffels een verklaring geeft hierover. 470 
Max Hoofwijk vraagt aan Pol Muffels of hij een reactie wil geven.  Pol Muffels snapt het idee van 471 
Malu Verkuil dat hij nog verantwoording af moet leggen, maar vindt het in deze situatie niet passend. 472 
Er is namelijk een statement vanuit hem en vanuit het bestuur gekomen die de lading goed dekt. 473 
Daarnaast heeft ismus er niets aan dat hij hier zijn persoonlijke situatie neer gaat leggen. Malu 474 
Verkuil geeft aan dat het bestuur niet gefunctioneerd heeft zoals het hoort en dat de overige 475 
bestuursleden niets in de gaten hebben gehad. De controle binnen het bestuur was er gewoon niet. 476 
Jeroen Hellebrekers sluit zich aan bij Malu Verkuil, hij vindt ook dat de situatie besproken moet 477 
worden om te leren van de fouten die gemaakt zijn.  478 
Emma Rethans vindt niet dat persoonlijke zaken op een ALV besproken moeten worden. Je moet 479 
oplossingen zoeken voor de toekomst en niet naar het verleden kijken. Laura Maas stelt dat dit ook 480 
niet gevraagd wordt van Pol Muffels, maar wanneer er factoren zijn die te maken hebben met ismus 481 
als vereniging dan is het belangrijk dat deze dingen goed naar voren komen. Emma Rethans vraagt 482 
hierop aan het bestuur of zij naar alle factoren hebben gekeken die een rol hebben gespeeld? Max 483 
Hoofwijk antwoordt hier bevestigend op.  484 
Willem van Sermondt zegt dat er geen grote onderzoekscommissie ingesteld moet gaan worden, dat 485 
kunnen we beter aan de politiek overlaten. Hij stelt voor om nu naar de toekomst te kijken en de 486 
goede aanbevelingen van het bestuur overnemen.  487 
Emma Rethans vraagt of er ook aan persoonlijke evaluatie wordt gedaan binnen het bestuur? Max 488 
Hoofwijk antwoordt hier bevestigend op. 489 
Stijn van den Eijnden vindt nog steeds dat het raar is dat het pas na een half jaar ontdekt is. 490 
Misschien moet er in de bestuursvergaderingen wat beter op ingegaan worden, maar het moet 491 
duidelijk zijn wat er fout is gegaan. Max Hoofwijk stelt dat er diepe gesprekken zijn geweest over 492 
waar de fouten en problemen liggen. Echter, de conclusie bleek al snel te zijn dat de volledige 493 
informatie verteld moet worden omdat je anders nooit achter sommige problemen komt. Emiel 494 
Wanningen sluit zich aan bij Willem van Sermondt en Emma Rethans. Hij geeft aan dat ondanks dat 495 
wij een Katholieke Universiteit zijn niemand gebaat is bij een inquisitie. 496 
Brandon Pouw heeft het idee dat iedereen het eens is met de aanbevelingen van het bestuur, maar 497 
hij heeft nog geen concrete voorbeelden gehoord hoe het bestuur er nu mee omgaat en hoe de 498 
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naïviteit weggehaald kan worden. Max Hoofwijk geeft aan dat hij de controle scherper zal aanhalen, 499 
echter hij vindt nog steeds dat je in een bestuur zit met goed vertrouwen. Iedereen moet er vanuit 500 
kunnen gaan dat de waarheid verteld wordt. Bram Geurkink vraagt zich af of dan niet alsnog Jip 501 
Mennen hetzelfde kan overkomen? Jip Mennen geeft aan dat de controle altijd een lastig punt blijft, 502 
omdat de functie van penningmeester het minst zichtbaar is. Het bestuur zal wel blijven zoeken naar 503 
verbeterpunten.  504 
 505 
Mark Vlek de Coningh komt binnen om 21:14 506 
 507 
Tijke Eijkemans biedt zijn excuses aan dat hij te laat aanwezig is, maar hij heeft een vraag over de 508 
wijze waarop de functies verdeeld worden. Wellicht moet dit veranderd worden aangezien in dit 509 
geval een bestuurslid al vanaf het begin op de verkeerde positie zat? Max Hoofwijk stelt dat dit het 510 
overwegen waard is en dit besproken kan worden onder punt 13. Tijke Eijkemans vraagt zich af of 511 
het bestuur van mening is dat dit voorkomen had kunnen worden? Max Hoofwijk geeft aan dat het 512 
bestuur van mening is dat het lastig te voorkomen is.  513 
Elma Meijboom vindt dat de overige vier bestuursleden op vertrouwen met elkaar verder moeten en 514 
dat de extra controle dus ook gevaarlijk is. Vertrouwen meegeven is op dit moment het belangrijkste. 515 
Malu Verkuil sluit zich hierbij aan. Uiteindelijk is door het bestuur goed gehandeld door middel van 516 
deze verklaring. Persoonlijk vindt ze het nog wel jammer dat er geen extra verklaring is vanuit Pol 517 
Muffels, aangezien de rest van het bestuur nu verantwoording aflegt voor iets waar zij niets aan 518 
hadden kunnen doen.  519 
Tijke Eijkemans heeft een geheel andere vraag, namelijk of de SNUF cursussen zijn gevolgd? De 520 
cursus voor penningmeesters moet te allen tijde een bestuurslid heengaan. Is dit opgevolgd en 521 
waarom niet als dit niet zo is? Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het in ieder geval handig is om 522 
iemand anders conscribo te leren, want dat is echt niet moeilijk. Max Hoofwijk stelt dat de cursus van 523 
het SNUF niet zo aangeraden wordt door hen als nu door Tijke Eijkemans. Tijke Eijkemans geeft aan 524 
dat hij dit vreemd vindt. Misschien moeten we daarom maar als vereniging afspreken dat dit een 525 
goed idee is? Max Hoofwijk geeft aan dat we het opnemen in de draaiboeken.  526 
Malu Verkuil stelt dat er een algemeen account is in conscribo en vraagt zich af waarom niemand 527 
zich verdiept heeft in de financiën? Jip Mennen geeft aan dat dit account er inderdaad was, maar dat 528 
er mooiere informatie gegeven is dan dat het werkelijk was. 529 
Tijke Eijkemans stelt dat de controle dus nooit verder is gegaan dan gewoon vragen en niet het 530 
inkijken van conscribo? Max Hoofwijk geeft aan dat dit correct is en dat het nalatig is vanuit het 531 
bestuur. Laura Maas zegt dat het misschien kan helpen om een afdruk van conscribo elke twee 532 
weken of elke maand te bespreken met het gehele bestuur. Hierdoor komt er meer duidelijkheid 533 
over de financiën. Max Hoofwijk geeft aan dat we dat nu al voortaan doen.  534 
Emiel Wanningen wil van het bestuur de toezegging dat minstens een persoon naast Jip Mennen 535 
inzicht krijgt in de boeken en weet wat er speelt. Max Hoofwijk antwoordt bevestigend. 536 
Tijke Eijkemans doet nogmaals ook de oproep aan de ALV dat er niet alleen geselecteerd moet 537 
worden op een algemeen bestuurslid maar ook op de geschikte kandidaten voor elke functie. Max 538 
Hoofwijk geeft aan dat dit ook al besproken is in de brainstorm en op de vorige ALV.  539 
Tijke Eijkemans vraagt zich af of het bestuur geheel tevreden is met de wijze waarop het nieuws naar 540 
buiten is gekomen? Er waren namelijk meteen grote verhalen en veel roddels. Daarnaast is het 541 
bestuurslid met naam op de site gezet. Max Hoofwijk stelt dat het bestuur nooit roddels heeft willen 542 
verspreiden en dat daarom ook op zeer korte termijn de informatiebijeenkomst gepland is. Voor de 543 
overige zaken is zo goed mogelijk getracht deze af te handelen. 544 
Emiel Wanningen stelt dat deze toelichting 1000x beter is dan eerdere toelichtingen. 545 
Roel Meijer wil nog even ingaan op de cursus penningmeesters voor beginners. Hij kan zich namelijk 546 
niet herinneren dat deze gehouden is, maar bestuur en aansprakelijkheid is wel belangrijk. Emma 547 
Rethans geeft aan dat het dan gaat om boekhouden voor niet-penningmeesters. Jip Mennen stelt dat 548 
deze cursus niet gehouden is dit jaar.  549 
 550 
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Max Hoofwijk vraagt of er nog opmerkingen zijn over pagina 5? Vervolgens schorst hij om 21:23 de 551 
vergadering voor 5 minuten, op aanvraag van de secretaris.  552 
 553 
Daniel van der Donk komt binnen om 21:33 554 
 555 
Max Hoofwijk heropent de vergadering om 21:35. 556 
 557 
Max Hoofwijk vraagt of er opmerkingen zijn over pagina 6? Hij voegt hier een punt van orde aan toe 558 
dat mensen die achter in de zaal zitten niet tegen de muur moeten leunen, want er vielen net platen 559 
om.  560 
 561 
Pagina 6 562 
Malu Verkuil wil nogmaals haar waardering uitspreken over het huidig bestuur dat verantwoording 563 
aflegt over iets waar zij weinig invloed op hebben gehad. Ze is nog steeds ontevreden dat de 564 
discussie niet tot de kern is gekomen, namelijk waar het aandeel van Pol Muffels lag. Zijn aandeel in 565 
dit verhaal is nergens goed te ontdekken. Een penningmeester die ruim 7 maanden actief is geweest 566 
moet de verantwoordelijkheid nemen om de verantwoording af te leggen. Tijke Eijkemans is het hier 567 
niet mee eens, hij heeft ook geen zin om de discussie opnieuw te openen. Daarnaast heeft hij ook 568 
geen zin om iemand volledig af te branden in een halfjaarverslag. Het is voldoende behandeld nu en 569 
namen en shamen is hier de plaats niet voor. Elma Meijboom snapt het punt van Malu Verkuil wel. 570 
De nalatigheid van Pol Muffels heeft namelijk wel consequenties. Er had een duidelijker verhaal 571 
kunnen komen met daarbij excuses. Thom Dijkstra wil zich volledig aansluiten bij Elma Meijboom en 572 
Malu Verkuil.  573 
Jeroen Hellebrekers geeft aan dat twee jaar geleden Jessica Sciarone uit het bestuur is gestapt en zij 574 
heeft ook haar verhaal gedaan op de ALV. Dit gebeurde in een vertrouwelijke sfeer en niet met 575 
naming en shaming. Hij heeft nu geen enkel idee van het perspectief van Pol Muffels en dat stoort 576 
hem. Emiel Wanningen geeft aan dat destijds met Jessica Sciarone het na intern overleg is besloten 577 
om het op die manier te doen. Hij gaat er vanuit dat het bestuur er al met zijn vijven over gesproken 578 
heeft. Het is niet nodig wat hem betreft om iemand aan de schandpaal te nagelen en hij wil zich dan 579 
ook bij Tijke Eijkemans aansluiten. Het is niet nodig om en plein public excuses te maken.  Emma 580 
Rethans snapt dat naming en shaming niet de bedoeling is maar iedereen moet zich realiseren dat 581 
Pol Muffels zijn verhaal niet kan doen zonder de persoonlijke omstandigheden weer te geven. Ze 582 
geeft aan dat ze het nut er niet van in ziet dat Pol Muffels zijn verhaal gaat doen. Tijke Eijkemans 583 
geeft aan dat het hier gaat om verschillende situaties. Voorheen waren het stuk voor stuk mensen 584 
die vlak na hun installatie bij nader inzien toch niet het hart voor de vereniging hadden zoals ze 585 
dachten. Nu is het een situatie waarbij iemand nog wel zin had om voor de vereniging te werken, 586 
maar niet in deze functie. Er is voldoende aangegeven waar de fouten zaten en Pol Muffels heeft dit 587 
ook zelf aangegeven. Malu Verkuil vindt het prima als er niet verder op ingegaan wordt, maar vraagt 588 
zich af of Pol Muffels zelf het idee heeft dat de aanbevelingen voldoende zijn of ziet hij nog andere 589 
dingen? Stijn van den Eijnden stelt dat Pol Muffels nog wel verantwoordelijk is voor de zeven 590 
maanden waarin hij penningmeester is geweest. Pol Muffels geeft aan dat hij erover nagedacht heeft 591 
maar dat de voorstellen die nu door het bestuur gedaan worden dezelfde zijn als de voorstellen die 592 
hij zelf in gedachte had. Daarnaast is het zo dat wanneer mensen dingen willen zeggen tegen hem ze 593 
altijd persoonlijk naar hem toe kunnen komen. Echter, dit is niet relevant voor de ALV in zijn ogen.  594 
 595 
Pagina 7 596 
Willem van Sermondt geeft aan dat hij in het eerste halfjaar niet in Nijmegen was en hij zich niet kon 597 
inschrijven op de ismuskamer. Hij kent meer mensen in zijn omgeving die ook dat genot hadden, 598 
maar zij hadden wel een mail gehad of ze nog lid wilden worden. Dit kon echter niet via de mail? Roel 599 
Gremmen geeft aan dat hij gemaild had en als ze in wilden schrijven dat dit ook via een 600 
inschrijfformulier kon via de mail. Echter moest deze wel voorzien worden van een handtekening en 601 
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dus geprint en gescand worden. Emma Rethans geeft aan dat ook gewoon via de mail en de telefoon 602 
een machtiging geldig is.  603 
Dyon Bambacht geeft aan dat hij lid is geworden bij het bestellen van zijn boeken, waarop Jeroen 604 
Hellebrekers zegt dat deze mensen ook geen boeken bestellen en dus ook niet op deze wijze lid 605 
kunnen worden. Stijn van den Eijnden geeft aan dat er geen beleid is voor studenten die uitlopen 606 
aangezien zij niet genoemd worden? Max Hoofwijk geeft dit mee als tip naar volgend jaar. Tijke 607 
Eijkemans vindt het nogal abstract weergegeven. Er staat de ene keer enkele masterstudenten, de 608 
volgende keer veel en daarna weer een aantal. Wat is het nu? Max Hoofwijk geeft als voorbeeld dat 609 
er vier masterstudenten meegaan op reis. Tijke Eijkemans wil dat er ook een kolom komt met 610 
langstudeerders. Max Hoofwijk vraagt zich af of mensen dat niet erg vinden om langstudeerder te 611 
zijn? Tijke Eijkemans stelt dat dit een eretitel is die je mag dragen. Roel Meijer stelt dat de kolom 612 
internationale leden ook weg mag.  613 
Emiel Wanningen vraagt zich af hoeveel donateurs er nu zijn, want hij vindt één wel heel erg weinig. 614 
Max Hoofwijk geeft aan dat er nu drie donateurs zijn. Jip Mennen geeft aan dat vrij laat gestart is met 615 
het zoeken naar donateurs, maar dat ze verwacht het begrote aantal wel te halen. Emiel Wanningen 616 
stelt dat het al maart is en er nog steeds weinig zijn, dus hij roept het bestuur op hier actief 617 
achteraan te gaan. Dit gaat niet alleen om het geld maar ook om de docenten die het waarderen dat 618 
er actief omgegaan wordt en de contacten worden onderhouden. Max Hoofwijk geeft aan dat het 619 
eerst door de decaan en vice-decaan is afgeraden om donateurs te werven onder de vakgroep. Thom 620 
Dijkstra vraagt zich af waarom dit afgeraden is? Jip Mennen zegt dat de faculteit vindt dat ze al een 621 
goede bijdrage leveren aan studieverenigingen en dat ze het dus niet waarderen dat we bedelen bij 622 
docenten. Stijn van den Eijnden geeft aan dat het niet alleen docenten zijn die donateur kunnen 623 
worden, maar als je in maart een steunlidmaatschap aanbiedt is deze nog maar 4 maanden geldig. 624 
Emiel Wanningen hoopt dat het contact met de vakgroep goed is, want dat was zijn hoofdpunt. Malu 625 
Verkuil geeft aan dat het vorig jaar ook het geval was, toen moest de vakgroep echter lastiggevallen 626 
worden voor activiteiten. Tijke Eijkemans vraagt of het idee ook is om de steunlidmaatschappen 627 
automatisch door te laten lopen? Max Hoofwijk geeft aan dat studievereniging BOW een dergelijke 628 
constructie wel heeft. Hier kunnen wij ook altijd over nadenken, komend jaar is dit nog niet aan de 629 
orde.  630 
  631 
Pagina 9 632 
Laura Maas vraagt wat wordt bedoeld met een dalend aantal nieuwe leden? Max Hoofwijk zegt dat 633 
er minder studenten bijgekomen zijn maar het aantal leden is gelijk gebleven. Procentueel gezien 634 
betekent dit dus een stijging.  Jeroen Hellebrekers vraagt wat de definitie is van actieve leden, wordt 635 
hiermee alleen bestuur en commissies bedoeld of ook oud besturen? Max Hoofwijk geeft aan dat in 636 
principe alleen de leden die in het bestuur of in commissies zitten actieve leden zijn. Jeroen 637 
Hellebrekers vindt deze definitie te smal.  638 
 639 
Pagina 10 640 
Niels Folgers vraagt zich af waarom binnen de reiscommissie niet gekozen is voor een oneven aantal 641 
mensen? Jip Mennen geeft aan dat er bij de vorming van commissies niet direct rekening wordt 642 
gehouden met even of oneven aantallen. Alleen meer dan 5 of 6 man in een reiscommissie is niet 643 
wenselijk. Daniëlle Flonk wil toevoegen dat in een commissie toch alles in goed overleg afgesproken 644 
moet worden.  645 
Laura Maas vraagt of de verdeling van de commissies al uitgevoerd is of dat het bestuur, zoals in dit 646 
stuk staat, voornemens is dit zo uit te voeren? Max Hoofwijk antwoordt dat het ten tijde van het 647 
schrijven nog voornemens was, nu is dit al in uitvoering.  648 
 649 
Pagina 11 650 
Simon Tol heeft een vraag over de accessoire. Hij vraagt zich af waarom er geen advies is gevraagd 651 
aan de vorige commissie? Max Hoofwijk stelt dat het bestuur het effectiever en handiger vond om 652 
dit zelf te doen. Michelle Verboom vraagt zich af waarom er weer gekozen is voor een trui? Max 653 
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Hoofwijk geeft aan dat de commissie ideeën had kunnen verzinnen maar dit niet heeft gedaan, 654 
waardoor gekozen is voor een makkelijke en doeltreffende oplossing. Michelle Verboom geeft aan 655 
dat ze ideeën genoeg heeft, waarop Max Hoofwijk reageert dat ze deze altijd aan het bestuur kan 656 
overbrengen. Thom Dijkstra geeft aan dat hij met alle liefde bereid was om te helpen met de 657 
accessoire. Ook is er een kant-en-klaar voorstel behandeld vorig jaar maar is dat doorgeschoven. ER 658 
is niet de moeite genomen om dit op te pakken. Max Hoofwijk geeft aan dat er de komende periode 659 
wellicht nog ruimte is om ermee aan de slag te gaan.  660 
Emiel Wanningen vindt het onzin om een hele commissie te hebben voor een accessoire. Max 661 
Hoofwijk geeft aan dit mee te geven aan het aankomend bestuur. Jeroen Hellebrekers zegt dat de 662 
commissie er nog was om ze meer te laten doen dan alleen een jaaraccessoire. Hij vraagt zich af of er 663 
dit jaar nog verbetering in de commissie zit? Max Hoofwijk geeft aan dat hij dit niet verwacht. 664 
Wanneer andere mensen geïnteresseerd zijn dan staat het bestuur hier zeker voor open.  Stijn van 665 
den Eijnden geeft aan dat het doel jaaraccessoire en meerjarenaccessoire was, maar dit doel is dus 666 
niet gehaald? Max Hoofwijk geeft aan dat deze trui eigenlijk twee in een is wat dat betreft.  667 
Jeroen Hellebrekers vraagt zich af waarom de fondswervingcommissie probeert om een drukker te 668 
vinden voor de almanak? Max Hoofwijk geeft aan dat hiervoor gekozen is omdat de 669 
fondswervingcommissie nog wat ruimte over had en ze ervarener zijn in het vinden van goede deals.  670 
 671 
Jord Knuiman komt binnen om 22:06 672 
 673 
Pagina 12 674 
Jeroen Hellebrekers heeft een vraag over de excursiecommissie. Hij vraagt zich af wat de 675 
toekomstvisie is op deze commissie want er is nu voor de tweede jaar op rij geen meerdaagse 676 
excursie georganiseerd. Jip Mennen geeft aan dat ze hier nog niets concreets over zeggen. Wel heeft 677 
ze het idee dat misschien de reiscommissie en de excursiecommissie een commissie kunnen worden. 678 
Jeroen Hellebrekers vraagt zich af of het organiseren van de reis niet genoeg zwaarte is voor de 679 
reiscommissie Jip Mennen geeft aan dat het vrij gebruikelijk is in andere verenigingen dat er een paar 680 
leden toegevoegd worden. Jeroen Hellebrekers stelt dat het ook gebruikelijk is voor andere 681 
verenigingen om minder spectaculaire reizen te organiseren. Michelle Verboom vraagt zich af of er 682 
überhaupt ervaren mensen in de commissie zitten? Jip Mennen stelt dat er wel ouderejaars in zitten, 683 
maar geen ervaren mensen. Booike During zegt dat ze zelf in de excursiecommissie zit en dat ze 684 
begonnen zijn met enthousiasme maar dat de communicatie niet vlekkeloos verliep en dat het 685 
vinden van een datum moeilijk was. Het enthousiasme raakte daardoor weg maar ze heeft er 686 
vertrouwen in dat er nu de komende periode nog iets opgezet kan worden. Michelle Verboom geeft 687 
aan dat ze dit een slechte reden vindt, want teleurstellingen horen bij commissiewerk. Max Hoofwijk 688 
stelt dat dit zeker niet gewenst is maar dat dit wel de oorzaak is. Malu Verkuil wil aanhaken op het 689 
geschetste verhaal. Het is haar namelijk ter oren gekomen dat er twee problemen waren. Allereerst 690 
was het de datum en daarnaast dat de communicatie tussen de activiteiten-coördinator en de 691 
commissie heel slecht was. Waarom staat dit niet in het halfjaarverslag? Max Hoofwijk stelt vast dat 692 
er wel degelijk in staat dat de communicatie niet optimaal verliep en dat er op oproepen niet werd 693 
gereageerd. Jip Mennen geeft aan dat de motivatie inderdaad gedaald is en dat een geschikte datum 694 
moeilijk te vinden is. Er is namelijk geen weekend waar een dag aan grenst die lesvrij is. Emiel 695 
Wanningen geeft aan dat dit misschien wel zo is, maar dat het denken in de vorm van obstakels is. Je 696 
hoeft geen excursie naar Dublin te organiseren, maar een vrijdagmiddag tot maandagnacht naar de 697 
Ardennen of Duitsland kan je ook organiseren. Michelle Verboom sluit zich hier volledig bij aan. Tijke 698 
Eijkemans kan zich voorstellen dat het moeilijk is om een datum te stellen, maar is het niet de taak 699 
van de activiteiten-coördinator om ervoor te zorgen dat er een degelijke jaarplanning ligt? In zijn 700 
draaiboek stond dit namelijk wel en er zijn wel acht of negen weekenden geschikt voor een excursie. 701 
Misschien is hierin tekort geschoten? Jip Mennen geeft aan dat er een jaarplanning was, maar geen 702 
mogelijkheden om een excursie voor een goede prijs aan te bieden. Tom Groot Haar geeft aan dat je 703 
ernaar moet streven om de excursie een half jaar voor de reis aan te bieden.  704 
 705 
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Sjoerd van Gils komt binnen om 22:16 706 
Reint-Jan Groot Nuelend komt binnen om 22:16 707 
 708 
Max Hoofwijk vraagt of er andere dingen zijn die niet genoemd worden? Emiel Wanningen stelt dat 709 
het raar is dat je aanneemt dat wanneer de reis 350 euro kost dat die mensen geen geld hebben voor 710 
een excursie. Er zijn namelijk 18 mensen uitgeloot en een meerdaagse ismuservaring is dan iets 711 
goeds om hen te bieden. Tijke Eijkemans snapt het niet helemaal dat er geen geschikte datum is 712 
gevonden. Want dan kiest het bestuur toch gewoon een nieuwe datum? Max Hoofwijk geeft aan dat 713 
dit geen communicatieprobleem is, maar wel van een dalende motivatie. Emiel Wanningen geeft aan 714 
dat een bescheiden ondersteuning van het bestuur al zeer kan helpen voor een makkelijke 715 
eendaagse excursie. Max Hoofwijk geeft aan dat hij hier meteen mee bezig is gegaan na de nieuwe 716 
opstart. Daniëlle Flonk heeft gehoord dat tijdens carnaval iets georganiseerd kon worden, maar dat 717 
dit afgeschoten is omdat sommigen liever carnaval vieren. Booike During geeft aan dat dit niet zo is, 718 
maar dat de termijn te kort was om nog iets moois neer te zetten.  Pol Muffels snapt hoe het zit, er 719 
zit een limiet aan het ondersteunen van de commissie door het bestuur. De uitvoering blijft liggen bij 720 
de commissie. Je moet rekening houden met de mogelijkheden, zowel qua planning als financieel. 721 
Max Hoofwijk stelt dat nu juist de blik vooruit gesteld moet worden, er staat een excursie naar Den 722 
Haag op de planning voor het komende halfjaar. Thom Dijkstra geeft aan dat de excursie naar De 723 
Wereld Draait Door klaarlag voor dit jaar. Jip Mennen geeft aan dat dit wel geprobeerd is maar dat ze 724 
geen grote groepen wilden.  Michelle Verboom oppert om contact op te nemen met GSV, de 725 
studievereniging van geschiedenis. Zij hebben namelijk in combinatie met de master politiek en 726 
parlement een excursie naar Brussel en een EU simulatie in Duitsland. Roel Meijer geeft aan dat de 727 
datum van de excursie altijd kan zijn in de eerste onderwijsvrije week van het jaar.  728 
 729 
Pagina 13 730 
Mark Vlek de Coningh vraagt zich af wat de fondswervingcommissie precies doet. De rijschool is goed 731 
werk, maar bij overige dingen wordt niet uitgediept wat ze doen. Hij pleit voor een eenduidige PR 732 
beleid. Max Hoofwijk vraagt zich af wat een eenduidiger PR beleid is? Mark Vlek de Coningh geeft 733 
aan dat er geen onderscheid is tussen de verschillende commissies aangezien de 734 
fondswervingcommissie ook een drukker zoekt voor de almanak en ook voor de accessoire dingen 735 
doet. Steven Jonis geeft aan dat deze deelopdrachten vanuit de commissies zelf kwamen.  736 
Emiel Wanningen geeft aan dat de eerste taak van deze commissie toch echt het zoeken van 737 
sponsoren is. In hoeverre ondersteunt deze commissie de PR-coördinator hierin? Steven Jonis stelt 738 
dat hij de grote sponsoren benadert en de fondswervingcommissie de kleinere, meestal commerciële 739 
sponsoren aanschrijven. Tom Groot Haar geeft aan dat de communicatie tussen de commissies beter 740 
kon, maar dat er wel is getracht om zoveel mogelijk verschillende bedrijven en instellingen aan te 741 
schrijven. Jeroen Hellebrekers geeft aan dat een fondswervingcommissie niets te maken heeft met 742 
het zoeken naar een drukker voor de almanak en stelt daarbij dat het bestuur op moet letten met 743 
het toeschrijven van taken aan deze commissie. Laura Maas heeft nog enkele vragen, namelijk er 744 
staat dat de commissie ook ondersteuning biedt bij het zoeken van steunleden. Is dit ook bij de 745 
vakgroep of alleen externen? Daarnaast heeft ze haar vraagtekens bij de acquisitiewedstrijd. Het is 746 
op zich een leuk idee dat een competitie mensen gemotiveerd maakt, maar toch is het een vreemde 747 
beloning, zeker ten opzichte van andere commissieleden van andere commissies.  748 
Emiel Wanningen wil zich aansluiten bij Laura Maas. Zo krijg je dadelijk dat bij de feestcommissie 749 
hetzelfde gebeurt dat iemand een nog beter feest dan de ander wil organiseren. Elma Meijboom 750 
geeft aan dat dit een normale procedure is, aangezien niets vervelender is dan acquisitie. Een interne 751 
competitie is nooit verkeerd. Max Hoofwijk geeft aan dat dit zeker niet bedoeld is om commissies 752 
minder te belonen of achter te stellen, maar het is een extraatje van Steven Jonis om meer succes te 753 
halen op dit gebied.  754 
Tijke Eijkemans wil zich aansluiten bij de vorige sprekers die ook vinden dat het een slecht idee is. Je 755 
doet commissiewerk omdat je hart hebt voor de vereniging, niet omdat er een beloning tegenover 756 
staat. Laura Maas stelt dat er wellicht wel een andere beloning tegenover kan staan.  757 
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Jeroen Hellebrekers heeft een vraag over de lezingcommissie, in hoeverre zaten er onduidelijkheden 758 
in het takenpakket? Jip Mennen geeft aan dat het hier vooral gaat om de exacte aard van de brieven 759 
en de mailaccounts die ze gebruiken. De commissie is laat opgestart dit jaar, vandaar dat de start 760 
moeilijker was. Jeroen Hellebrekers stelt dat het dus gaat om praktische zaken? Jip Mennen geeft 761 
aan dat dit inderdaad zo is en dat dit misschien verkeerd verwoord is.  762 
Emiel Wanningen heeft een vraag over de filmcommissie. Hoewel hij houdt van politicologisch 763 
relevante films, vindt hij de filmcommissie hetzelfde als een accessoire. Dit kan best onder de 764 
feestcommissie. 765 
Simon Tol heeft een concrete vraag, namelijk hoeveel geld de fondswervingcommissie op wil gaan 766 
halen met de almanak? Jip Mennen stelt dat de almanak gewoon het budget heeft wat ook in de 767 
begroting staat. Simon Tol vraagt zich af of de advertenties in de almanak ten goede komen aan de 768 
vereniging en niet aan de almanak? Steven Jonis stelt dat dit gebeurt zoals altijd al het geval. Tijke 769 
Eijkemans geeft aan dat de dag dat de almanak op tijd is er ook geld bij mag.  770 
 771 
Pagina 14 772 
Laura Maas wil uitleg bij de sport- en spelcommissie. De uitleg over te tegenslagen hoeft niet zo 773 
specifiek te zijn.  774 
Michelle Verboom vraagt zich af waar het PiP is en waar dit besproken wordt. Max Hoofwijk geeft 775 
aan dat we dit bespreken bij PvP. Michelle Verboom vraagt waarom het bestuur deze commissie niet 776 
bij de andere commissies hebben genoemd? Max Hoofwijk stelt dat deze commissie onder het PvP 777 
valt, maar als de ALV het wil kan deze commissie toch hier genoemd worden.  778 
 779 
Pagina 15 780 
Danielle Flonk heeft een opmerking over de collegepraatjes. In het derde jaar zijn er namelijk nog 781 
geen collegepraatjes geweest, dus graag dit wel doen want bij de activiteiten zie je dat deze jaarlaag 782 
minder vertegenwoordigd is. Steven Jonis stelt dat ze gelijk heeft en dat het nalatigheid is van zijn 783 
kant. Vanaf nu gaat dit zeker gebeuren. Laura Maas heeft als tip dat het misschien beter om de twee 784 
weken kan, dan geef je een vollediger beeld van de aankomende activiteiten. 785 
Emiel Wanningen geeft aan dat hij een leuk aantal ismails heeft mogen ontvangen. Bij een aantal viel 786 
echter op dat er weinig activiteiten te melden vielen. Dit kan natuurlijk liggen aan een bepaalde week 787 
of maand, maar sommige dingen die nog niet helemaal rond zijn of nog in de pijpleiding staan 788 
kunnen al wel onder voorbehoud aangekondigd worden. Jeroen Hellebrekers wil zich hierbij 789 
aansluiten. Tevens wil hij zijn complimenten uiten voor het loskoppelen van de social media. Laura 790 
Maas vraagt zich af of de facebookgroep nog niet opgeheven kan worden? Jip Mennen geeft aan dat 791 
het bestuur deze vergeten is want deze is niet overgedragen door het vorige bestuur. Malu Verkuil 792 
ontkent dit, waarop Jip Mennen stelt dat niemand van het bestuur beheerder is van de groep.  793 
Tijke Eijkemans is tevreden over het aantal likes op de facebookpagina. Er zijn echter ook veel oud 794 
bestuursleden en oud leden gaan liken, dus de tevredenheid is goed maar er is ruimte voor 795 
verbetering. Daarnaast, in hoeverre moeten de activiteiten als openbaar worden bestempeld? Hij 796 
heeft dit op ludieke wijze duidelijk proberen te maken, maar zeker als het gaat om deelnemers is het 797 
niet nodig om altijd alles openbaar te maken.  Max Hoofwijk geeft aan dat alleen de vrienden van de 798 
beheerder van de pagina uitgenodigd kunnen worden. Hierdoor mis je een aantal leden die geen 799 
vrienden zijn met bijvoorbeeld Jip Mennen of Roel Gremmen.  800 
 801 
Pagina 16 802 
Simon Tol heeft een vraag en een compliment over de website. De vraag is of de ALV stukken ook op 803 
de site komen en het compliment is dat het verenigingslied op de site staat. Jip Mennen geeft aan 804 
dat dit geen probleem hoeft te zijn, vanaf dit jaar gaat dit zeker gebeuren.  805 
Malu Verkuil ziet staan dat er ruimte voor verbetering is. Er is altijd ruimte voor verbetering in haar 806 
ogen, maar wat is de verbetering en wie wil het bestuur daarvoor in gaan huren? Jip Mennen geeft 807 
aan dat er geen probleem is met de website, maar dat een verbetering zit in de kleine dingen zoals 808 
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een gesynchroniseerde agenda. Malu Verkuil stelt dat het hier dus gaat om het gebruik van 809 
applicaties op een betere manier.  810 
Reint-Jan Groot Nuelend complimenteert het bestuur met de site zoals deze nu is. Hij wil het bestuur 811 
wel een tip meegeven, namelijk om deze vaker te gebruiken ook voor de promotie van 812 
evenementen. Emiel Wanningen wil zich aansluiten bij Reint-Jan Groot Nuelend. Hij heeft zelf nog 813 
wel wat ideeën over de site. Er kan eventueel nog nagedacht worden over een Unit-W zoals deze er 814 
ooit is geweest. Jip Mennen geeft aan dat het makkelijkste is om dit te houden bij 1 of 2 815 
bestuursleden en dat de website mogelijk voor sponsoren nog aantrekkelijker gemaakt kan worden.  816 
Laura Maas geeft aan dat de website nu beter werkt en aantrekkelijker is. Ze vraagt zich wel af of 817 
bekend is hoeveel leden geregistreerd zijn en hoe vaak de website bezocht is? Jip Mennen geeft aan 818 
dat er 90 geregistreerde leden zijn en dat wanneer er gepromoot wordt dat je de aanmeldingen 819 
meteen ziet stijgen. Laura Maas stelt voor om dan de site wat meer te promoten via de social media 820 
zodat meer leden zich gaan registreren.  821 
Emiel Wanningen geeft aan dat je via Google Tools wellicht handiger de bezoekcijfers en andere 822 
statistieken van je website af kunt halen en stelt voor dat het bestuur bekijkt of dit handig is.  823 
Michelle Verboom vraagt of je ook kunt zien welke studenten uit welk jaar het meest gebruik maken 824 
van de site aangezien je dan specifieker beleid kan maken. Jip Mennen geeft aan dat dit van alle 825 
bezoekers niet kan maar misschien van de registreerde leden wel.  826 
Sophie Lauwers wil het bestuur complimenteren met de website en het afgeschermde ledendeel. Er 827 
is afgesproken met de Heraut dat er stukken verschijnen op het afgeschermde ledendeel. Het is 828 
wellicht handiger om dit op het gewone deel te zetten. Max Hoofwijk geeft aan dat het bestuur 829 
voornemens is om het afgeschermde deel aantrekkelijker te maken, vandaar dat geprobeerd is op 830 
deze wijze een prikkel te geven. Sophie Lauwers concludeert hieruit dat het om een tijdelijke 831 
maatregel gaat? Jip Mennen geeft aan dat als dat de wens is dat het veranderd kan worden. Reint-832 
Jan vraagt zich af of er ook andere mensen betrokken zijn bij de website zoals de Heraut? Jip Mennen 833 
geeft aan dat dit inderdaad zo is.  834 
Laura Maas vond het apart dat er geen sms dienst was over de Kosovaarse ambassadeur maar wel 835 
een whats app berichtje? Max Hoofwijk geeft aan dat de sms dienst alleen gebruikt wordt in gevallen 836 
van nood. Hij had op eigen gelegenheid een aantal mensen een berichtje gestuurd omdat hij dacht 837 
dat het voor sommigen interessant was. Jeroen Hellebrekers vindt de sms dienst overbodig.  838 
Laura Maas geeft aan dat de sms dienst niet altijd bij nood ingezet hoeft te worden maar ook om een 839 
belangrijke activiteit te benadrukken. Misschien is het handig om deze dienst op die manier in te 840 
zetten. Daarnaast wil ze haar tevredenheid uitten dat de witte randjes van de posters afgehaald 841 
worden. Sjoerd van Gils wil zich aansluiten bij Laura Maas, echter vraagt hij zich af of de swoesj nog 842 
op de poster staat? Max Hoofwijk geeft aan dat deze er nog steeds op staat.  843 
Tijke Eijkemans sluit zich aan bij Laura Maas en juicht het voornemen toe.  844 
 845 
Pagina 17 846 
Sjoerd van Gils merkt dat het bestuur en de vereniging de juiste weg ingeslagen zijn door de 847 
fondswerving en een duidelijk PR beleid. Ook de vergoedingen in natura zijn goed in deze financieel 848 
zware tijden. Echter, er kan nog meer gebeuren zoals met de introductie. Ook kunnen de 849 
communicatiemiddelen beter ingezet worden en kan op meerdere manieren getoond worden dat 850 
ismus een zeer actieve vereniging is. Het is belangrijk om de vereniging naar buiten toe uit te dragen 851 
als een A-merk.  852 
Jeroen Hellebrekers wil zich aansluiten bij Sjoerd van Gils. Daarnaast heeft hij nog een vraag, er staat 853 
namelijk dat het contract met de Fiets verlengd is met dezelfde voorwaarden. Hoe zit dit? Steven 854 
Jonis geeft aan dat dit voor de rest van het jaar geldt en niet voor volgende besturen. Elma Meijboom 855 
heeft een kleine opmerking over de professionalisering met betrekking tot sponsorpakketten. Deze 856 
zijn namelijk nadelig in deze tijden en ze raadt het bestuur dan ook af deze in te zetten. Steven Jonis 857 
geeft aan dat dit alleen tactisch ingezet wordt. Elma Meijboom reageert dat het lastig is om ze 858 
willekeurig in te zetten.  859 
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Roel Meijer vindt het handig als er een tabel wordt toegevoegd waarin staat wat er allemaal is 860 
binnengehaald. Tom Groot Haar wil nog even terugkomen op de opmerkingen van Elma Meijboom, 861 
hij geeft aan dat er ook losse prijzen worden aangeboden. Sjoerd van Gils is het met Elma Meijboom 862 
eens dat het niet meer van deze tijd is. Je moet juist flexibeler zijn en ook je borrel of carrièredag of 863 
iets dergelijks laten sponsoren. Je kunt hiervoor een brochure laten maken met vier pagina’s in kleur, 864 
een korte uiteenzetting met foto’s en je bent klaar.  865 
 866 
Max Hoofwijk schorst de vergadering om 23:04 867 
Max Hoofwijk opent de vergadering om 23:16 868 
 869 
Pagina 18 870 
Malu Verkuil geeft aan dat ze het graag wil hebben over het PvP, ze heeft er namelijk een aantal 871 
vragen bij. Ze vraagt zich af hoe vaak er een vergadering is geweest en waarom de nieuwe vereniging 872 
nooit is opgericht? Dit is namelijk afhankelijk niet alleen van de notaris maar ook van de inzet vanuit 873 
het PvP zelf. ismus heeft opnieuw de rol van voorzitter, dus ligt het beleid bij de voorzitter. Daarnaast 874 
vraagt ze zich af of er al afspraken zijn rondom het PiP congres, er is namelijk bij haar weten nog 875 
geen datum, commissie of plannen. Ondanks dat er aangegeven wordt in het stuk dat er niet veel is 876 
ondernomen, is het stuk te summier. Ze heeft het gevoel dat het PvP door het bestuur en dan vooral 877 
de voorzitter in de prullenbak is gegooid en dat de oprichting van de nieuwe vereniging ook dit jaar 878 
nog niet wordt afgerond. Max Hoofwijk geeft aan dat de notaris nog aan het werk is met de statuten 879 
aangezien daar dingen te specifiek in zouden staan. Hij zou deze statuten zo snel mogelijk opsturen. 880 
Het aantal vergaderingen staat op dit moment op 2, echter er is een derde gepland voor aanstaande 881 
woensdag. Over het PiP congres is nog niet veel gesproken, er is inderdaad nog geen datum en 882 
commissie. Hij geeft aan dat dit een tekortkoming is van hem als voorzitter en dat hij dit hoger op de 883 
agenda had moeten zetten. Wel staat het op de agenda voor de eerstvolgende vergadering.  884 
Malu Verkuil wil haar teleurstelling uiten over de handelingswijze van het bestuur. Het idee was 885 
namelijk om als Politicologie Nederland te gaan fungeren met een breder draagvlak ook voor 886 
sponsors en potentiële partners. Daarnaast heeft een grote partner als het NKWP zich eraan 887 
gecommitteerd, echter hier is vrij weinig mee gedaan en het wordt alleen maar uitgesteld. Emiel 888 
Wanningen wil zich aansluiten bij Malu Verkuil. Twee vergaderingen zijn echt bijzonder weinig. Zijn 889 
eigen voorzitter ging in zijn jaar regelmatig op en neer naar Utrecht. Hij vraagt zich af wat de visie van 890 
het bestuur is op het PvP, waar ligt de meerwaarde voor ismus of de politicoloog in het algemeen.  891 
Max Hoofwijk geeft aan dat het PvP wel degelijk belangrijk kan zijn. Hij geeft daarbij nogmaals aan 892 
dat het nalatig is van hem als voorzitter van ismus en als voorzitter van het PvP. Zoals het vorige 893 
bestuur ook aangaf kan het PvP alleen maar waardevol zijn voor ismus.  894 
Sjoerd van Gils heeft allereerst een korte vraag over de notaris. Hij vraagt zich namelijk af waarom er 895 
een notaris nodig is voor het oprichten van een vereniging als het PvP. Hij ziet de meerwaarde 896 
hiervan niet in. Om advies in te winnen is het goed, maar als hij het goed begrijpt was er zonder de 897 
notaris al lang een vereniging geweest? Het bestuur van het PvP worden mensen uit besturen en er is 898 
geen plan om huizen of boten of iets dergelijks te kopen dus een notaris is niet nodig. Heeft ismus 899 
een deel van de notariskosten betaald? Hij wil graag horen van het bestuur wat het PvP kan 900 
betekenen voor de politicoloog? Zij gaan namelijk naar een zeer krappe arbeidsmarkt, waarbij een 901 
positieve houding van bedrijven naar politicologen zeker kan helpen. Max Hoofwijk geeft aan dat hij 902 
het niet goed verwoord heeft, want het proces met de notaris is vorig jaar in gang gezet en daarop is 903 
voort geborduurd.  904 
Reint-Jan Groot Nuelend wil aansluiten bij de woorden van Sjoerd van Gils. In Rome hoorde hij van 905 
de voorzitters uit Leiden en Amsterdam dat er nog niets gebeurd was en dat er ook nog niets 906 
vernomen was vanuit ismus. Waarom is dit niet gebeurd? Max Hoofwijk geeft aan dat dit zeker bij 907 
zijn taak hoort, maar aan zijn aandacht is ontschoten. Het is op dit moment een ondergeschoven 908 
kindje en dat is absoluut zijn eigen fout. Hij maakt dan ook zijn excuses voor de slechte naam die 909 
ismus nu heeft bij de andere verenigingen. Hij is zeker bereid en ermee bezig om dit te verbeteren.  910 
Reint-Jan Groot Nuelend geeft aan dat er zeker een bloeiende samenwerking mogelijk is.  911 
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Malu Verkuil wil graag nog even terugkomen op de notaris. Er waren verschillende redenen voor een 912 
notaris want je hebt te maken met verschillende verenigingen en problemen bij de KvK registratie 913 
van sommige verenigingen. De notaris heeft voor een vriendschappelijk bedrag aangeboden om alles 914 
te doen qua oprichting, statuten, KvK en bijstand met rechtsgeldigheid van de stemmen en verdeling 915 
van de gelden. Het is belangrijk om over dat soort zaken duidelijke afspraken te maken zodat het 916 
meerdere jaren mee kan. Het bedrag voor de notaris is 500 euro, dat is vorig jaar al afgesproken. Het 917 
is belangrijk en gaat ook zeker niet over één nacht ijs om alle verenigingen inclusief het NKWP op een 918 
lijn te krijgen. Vorig jaar is daar veel energie in gestoken en nu blijkt dat er gewoon lange tijd niets 919 
aan is gedaan. Dat is zeer kwalijk, aangezien dit bovenaan het prioriteitenlijstje had moeten staan. 920 
Aan het eind van het jaar moet er dan ook een datum liggen voor het PiP, inclusief commissie, 921 
fondsenwerving, de oprichting van het PvP en het standpunt van het PvP ten opzichte van het IAPSS. 922 
Tijke Eijkemans is het eens met meerdere mensen die gesproken hebben. Echter, hij heeft ook 923 
verhalen gehoord dat het niet alleen bij de huidige voorzitter ligt, maar dat sommige verenigingen 924 
niet meer met ismus samen willen werken na vorig jaar. Stijn van den Eijnden stelt dat het niet werkt 925 
zo en dat het belangrijk is dat het bestuur de prioriteit van het PvP inziet. Max Hoofwijk geeft hierop 926 
aan dat hij er niet echt op gericht was, maar in combinatie met het IAPSS ligt de prioriteit nu zeer 927 
hoog en wordt er zo snel mogelijk werk van gemaakt.  928 
Sjoerd van Gils geeft aan dat we het niet zullen hebben over de technische voordelen van de notaris. 929 
Hij geeft aan dat het bestuur nu het idee geeft dat het aan de notaris ligt dat er nog geen vereniging 930 
is, echter hij wordt betaald door het PvP dus mag hij ook wel doorwerken. Wat gaat het bestuur met 931 
het PvP doen? Max Hoofwijk geeft aan dat er contacten gelegd zijn om woensdag samen te zitten. In 932 
deze vergadering wordt het PiP en de oprichting besproken en wordt er samen over de toekomst van 933 
het PvP en de relatie met het IAPSS besproken.  934 
 935 
Simon tol verlaat de vergadering 936 
 937 
Sjoerd van Gils geeft aan dat hij graag een update wil op de verkiezingsALV. Max Hoofwijk gaat 938 
hiermee akkoord. 939 
Jeroen Hellebrekers geeft aan dat afgezien van het technische debat het voor veel leden een ver van 940 
hun bed show is. Zoek daarom ook naar mogelijkheden om leuke dingen samen te doen. Max 941 
Hoofwijk geeft aan dat het bestuur hieraan gaat werken.  942 
 943 
Michelle Verboom heeft een vraag over het PiP, namelijk hoeveel bezoekers er waren. Max Hoofwijk 944 
geeft aan dat dit er ongeveer 65 waren. Michelle Verboom vraagt zich af wat de reden is dat het er 945 
minder waren dan andere jaren? Max Hoofwijk geeft aan dat EOS, de organisator, een slechte 946 
planning had gemaakt waardoor hun reis tegelijk viel met het PiP. De bestuursleden waren niet 947 
aanwezig en daardoor ook minder leden van EOS. Het laagste bezoekerspercentage was dan ook van 948 
hen. Michelle Verboom geeft aan dat het PR beleid van het PiP ook niet optimaal was. Ze heeft dit 949 
zelf aangegeven bij de commissie en bij andere verenigingen, maar vraagt zich af waarom hier nooit 950 
iets aan is gedaan? Is daar in de evaluatie van het PiP nog over gesproken? Ook bijvoorbeeld de 951 
social media dat is echt een punt van aandacht. Ze vraagt zich af hoe het PiP dit jaar aangepakt wordt 952 
vanuit ismus? Max Hoofwijk zegt dat hij gemotiveerd is om er aandacht aan te besteden. Hij gaat op 953 
zoek naar mensen die toewijding hebben via de ismail en persoonlijke benadering. Michelle 954 
Verboom vraagt of het PiP geëvalueerd is? Max Hoofwijk geeft aan dat de voorzitter van het PiP de 955 
evaluatie heeft gedaan alleen deze werd door de andere leden in twijfel getrokken. Bij de 956 
aankomende vergadering van het PvP zullen nogmaals wat zaken besproken worden, de voorzitter 957 
van het afgelopen PiP was namelijk niet heel capabel. Michelle Verboom geeft aan dat een capabele 958 
voorzitter super belangrijk is, dus dat er goed over gesproken moet worden.  959 
 960 
Reint-Jan Groot Nuelend heeft een vraag over het SOFv. Hij zou graag nader gespecificeerd willen 961 
hebben wat er precies gebeurd is? Max Hoofwijk geeft aan dat op de ALVs van het SOFv, in feite dus 962 
een bijeenkomst van studieverenigingen, allerlei zaken besproken worden. Dit gaat om punten die 963 
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op dat moment spelen bij de verenigingen en om punten die vanuit de USR komen. Voorbeelden 964 
hiervan zijn aansprakelijkheid, BHV cursus, introductie en de banden tussen studievereniging en 965 
faculteit. Reint-Jan Groot Nuelend zou dit stuk graag op het jaarverslag uitgebreider zien. Max 966 
Hoofwijk geeft aan dat dit inderdaad zo is en dat dit zeker gaat gebeuren.  967 
Laura Maas vraagt zich af wat er met de extra dag van de introductie gaat gebeuren? Max Hoofwijk 968 
geeft aan dat er op dit moment na het weekend niets gezamenlijks meer is, dus krijgen waarschijnlijk 969 
de studieverenigingen de mogelijkheid om na het weekend nog een dag te organiseren. Laura Maas 970 
vraagt of dit niet ten koste van iets gaat? Max Hoofwijk stelt dat dit extra is.  971 
Emiel Wanningen wil het bestuur meegeven dat je voorzichtig moet zijn met deze eerste dag, 972 
aangezien mensen er op dit moment geen rekening mee houden en ze meestal na het weekend ook 973 
wel moe zijn.  974 
Tijke Eijkemans wil iets zeggen over de USR. Hij wil erop wijzen dat je als bestuurslid betrokken bent 975 
bij wat er op de universiteit speelt. Ook is het de taak van het bestuur om leden voor te lichten over 976 
de rol van de medezeggenschap. Hij vraagt zich dan ook af waarom de OLC en de FSR ontbreken in 977 
het halfjaarverslag.  978 
Laura Maas heeft een vraag over het lustrum van de faculteit. Heeft ismus hier een rol in en zo ja wie 979 
zit namens ismus in deze commissie? Max Hoofwijk geeft aan dat hij ismus vertegenwoordigd. De 980 
besturen werden gevraagd om erover mee te denken wat interessant is bij het lustrum. Er komt een 981 
collegetour en een feest. Laura Maas vraagt zich af of het veel tijd kost en of er kosten aan 982 
verbonden zijn? Max Hoofwijk geeft aan dat dit eerste wel meevalt en dat het de kosten voor de 983 
rekening van de faculteit komen.   984 
Sjoerd van Gils heeft een opmerking over het SOFv en over de extra dag voor de studieverenigingen. 985 
In het kader van de maatregelen van de USR en de overheid zullen studenten harder door hun studie 986 
gaan en krijgen verenigingen het zwaarder. Steeds meer eerstejaars zullen zich kandidaat stellen 987 
voor het bestuur en minder ouderejaars. Het is daarom handig om een degelijke introductie vanuit 988 
ismus te organiseren. De maandag kun je dan opvullen met een barbecue of een dagje waalstrand of 989 
iets dergelijks. Hierdoor haal je de banden aan met ismus. 990 
Ruud Penders stelt dat dan wel nagedacht moet worden over de opkomst en of het nuttig is om dit 991 
dan te organiseren. 992 
Michelle Verboom heeft twee vragen over het PiP, namelijk waar het draaiboek is wat zij heeft 993 
achtergelaten en of dit vorig jaar ook is gedaan? Malu Verkuil stelt dat het draaiboek van Michelle 994 
Verboom er nog steeds moet zijn en dat het draaiboek nu bij EOS moet liggen. Max Hoofwijk geeft 995 
aan dat hij ernaar gaat zoeken.  996 
Michelle Verboom geeft aan dat het fijn zou zijn als het PiP een eigen kopje krijgt. Max Hoofwijk 997 
geeft aan dat dit inderdaad zou moeten en dat dit bij het jaarverslag gaat gebeuren.  998 
 999 
Pagina 19 1000 
Emiel Wanningen valt het op dat het NKWP drie regels krijgt terwijl de VVA twee keer zoveel krijgt. 1001 
Hij geeft aan dat er nu een grap van gemaakt wordt aangezien de VVA slechts een borrelverband is, 1002 
maar hij meent dit wel. Hij geeft aan dat het belangrijk is om uit te leggen wat ze doen en waarom 1003 
ismus er iets aan heeft. Laura Maas vult aan dat er een student-lid van ismus in het bestuur zit van 1004 
het NKWP. Daarnaast over de VVA, bevalt het contact goed en worden er gezamenlijke activiteiten 1005 
georganiseerd? Jip Mennen geeft aan dat met Mundus de Barcontest is georganiseerd, met BOW een 1006 
debat en dat het met ESV misschien lastig wordt. Tijke Eijkemans stelt dat de eerste zin van het kopje 1007 
VVA niet klopt, aangezien het TvA 5 en Synergy en JFV is.   1008 
Jeroen Hellebrekers heeft een vraag over het IAPSS, wat zijn de plannen van het bestuur met 1009 
betrekking tot het IAPSS? Max Hoofwijk geeft aan dat er een gezamenlijke visie vanuit het PvP gaat 1010 
komen en dat het doel is dat meer mensen bekend gemaakt worden met het IAPSS. Jeroen 1011 
Hellebrekers vraagt of dit losstaat van het eventueel organiseren van een congres? Max Hoofwijk 1012 
geeft aan dat dit inderdaad zo is. Hij kan nog geen definitief antwoord geven of ismus wel of niet het 1013 
congres gaat organiseren. 1014 
 1015 
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Laura Maas vraagt zich af wat er gebeurt met wasmus en de alumni?  Max Hoofwijk stelt dat er een 1016 
vergadering geweest ongeveer anderhalve week geleden. Deze vergadering is mede georganiseerd 1017 
omdat de universiteit ook op facultair niveau de alumni meer geordend wil krijgen. Er zijn ook al 1018 
enkele alumniactiviteiten gepland. Sjoerd van Gils vraagt zich af waarom het stuk over wasmus niet 1019 
opgenomen is in het halfjaarverslag? Max Hoofwijk geeft aan dat hier eigenlijk geen reden toe is. 1020 
Sjoerd van Gils geeft aan dat dit wel heel belangrijk is, want anders is er over enkele jaren geen 1021 
wasmus meer. Het bijpraten over wasmus, maar ook over het IAPSS en het PvP is heel belangrijk.  1022 
Tijke Eijkemans vraagt zich een ding af, namelijk dit halfjaarverslag loopt in de periode dat Pol 1023 
Muffels nog penningmeester was, waarom wordt hij niet genoemd?  Max Hoofwijk geeft aan dat dit 1024 
punt al besproken is.  1025 
 1026 
Pagina 21 1027 
Jip Mennen wil haar excuses maken, aangezien het PiP ontbreekt. 1028 
Michelle Verboom vraagt waarom er staat collegejaar 2011-2012? Jip Mennen geeft aan dat dit een 1029 
foutje is en dat dit veranderd wordt.  1030 
 1031 
Stemming halfjaarverslag volgens de procedure. 1032 
 1033 
Steven Jonis leest het quorum voor, er zijn 33 aanwezigen en 9 machtigingen, in totaal dus 42 1034 
stemmen. 1035 
Voor: 34 1036 
Tegen: 0 1037 
Onthouding: 8 1038 
 1039 
Hiermee is het halfjaarverslag aangenomen.  1040 
 1041 

8) Bespreking Financieel Halfjaarverslag 1042 

 1043 
Allereerst doet de kascontrolecommissie verslag van de bevindingen.  1044 
Roel Meijer zal deze brief voordragen. 1045 
 1046 

 1047 
Geachte leden der 40ste alv der Studievereniging ismus, 1048 
 1049 
 1050 
Met deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van het afgelopen 1051 
halfjaar.  1052 
 1053 
Zoals u allen weet is dhr. Muffels op 28 februari teruggetreden als bestuurslid. Op 27 februari is de 1054 
boekhouding van dhr. Muffels gecontroleerd door de gehele commissie vanaf het begin van het 1055 
boekjaar op 1 september. Op 20 maart zijn de wijzigingen aangebracht door mevr. Mennen en de 1056 
overige gemaakte boekingen tot en met 28 februari gecontroleerd. Daarnaast hebben zich drie 1057 
eerdere pre-controles plaatsgevonden op 28 november, 21 december en 18 januari. 1058 
 1059 
In deze controles zijn door de kascontrolecommissie verscheidene ernstige zaken geconstateerd, 1060 
welke de commissie bij deze aan u wil mededelen. 1061 
 1062 

I. Tijdens de eerste pre-controle liep de boekhouding meer dan een maand achter en 1063 
werden meerdere manco’s aan dhr. Muffels gemeld. Er ontbraken bonnen en facturen, 1064 
deelnemerslijsten klopten niet, overzichten ontbraken en de inhoud van bank en kas 1065 
kwamen niet overeen met wat er volgens de boekhouding van de vereniging in had 1066 
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moeten zitten. Ook tijdens latere controles, waarbij de boekhouding qua tijd beter bij 1067 
was, stonden nog veel van dezelfde manco’s open. De kascontrolecommissie acht dit zeer 1068 
kwalijk, aangezien dhr. Muffels tijdens elk van de eerdere controles een lijst van de 1069 
problemen was overhandigd, alsmede het aanbod van de commissie tot verdere uitleg 1070 
hoe deze op te lossen. Desondanks dit aanbod, en beloften van de penningmeester de 1071 
wijzigingen uit te gaan voeren, stonden op 27 februari, naast nieuwe mankementen, nog 1072 
steeds een groot aantal problemen van de drie eerdere controles open en klopte de 1073 
boekhouding niet met de actuele staat van de vereniging. Daarnaast vond de commissie 1074 
bij latere controles mankementen, die zij bij eerdere controles al hadden moeten kunnen 1075 
constateren, maar dit niet konden vanwege ontbrekende boekingen en overzichten. 1076 

 1077 
II. Tijdens de meest recente controle heeft de commissie, na correctie van de boekhouding 1078 

door mevr. Mennen, een kasverschil van € 23,20 geconstateerd. Daarnaast ontbreken er 1079 
van de eerder geconstateerde ontbrekende bonnen en facturen, nog een vijftal 1080 
kassabonnen met een totale waarde van bijna tweehonderd euro. Dit zijn onacceptabel 1081 
hoge aantallen en er is geen geldig excuus aangedragen door de penningmeester. 1082 
Transacties per kas zijn onmogelijk na te zoeken, wanneer deze niet correct bijgehouden 1083 
worden. 1084 

 1085 
III. Tijdens eerdere controles werden hoge bedragen in de kas en op de betaalrekening 1086 

geconstateerd. Ten eerste loopt de vereniging door deze bedragen niet op tijd af te 1087 
storten en naar de spaarrekening te boeken spaarrente mis. Daarnaast zit er, ondanks de 1088 
gesloten kas, kast en kluis, een onnodig risico aan het langdurig houden van grote 1089 
bedragen in kas. De kascontrolecommissie vindt het daarom jammerlijk dat er eind maart 1090 
een hoog bedrag in de kas werd geconstateerd, veroorzaakt door contante 1091 
deelnemersbijdragen van het kennismakingsweekend in oktober. 1092 

 1093 
IV. Ondanks herhaaldelijk vragen van de kascontrolecommissie waren eind februari de 1094 

limdaatschapsincasso’s nog niet uitgevoerd. Afgegeven incassomachtigingen door leden 1095 
zijn slechts beperkt geldig. De commissie hoopt dat in het vervolg sneller na het afgeven 1096 
van een machtiging tot het uitvoeren van incasso’s zal worden overgegaan. 1097 

 1098 
V. Tijdens de controle is door de commissie een aantal betalingsverplichtingen van de 1099 

vereniging gevonden die pas zeer laat waren voldaan. De factuur van het verblijf voor het 1100 
jaarlijkse kennismakingsweekend van de vereniging in oktober werd pas op 25 februari 1101 
voldaan, terwijl deze op 31 oktober was gedateerd. Dit is buitengewoon onbeleefd en de 1102 
commissie spreekt de hoop uit dat er geen nadelige consequenties aanzitten voor het 1103 
organiseren van het kennismakingsweekend op desbetreffende locatie voor volgende 1104 
jaren. 1105 

 1106 
VI. Het ingezette financiële beleid wat betreft informele (niet-studiegerelateerde) activiteiten 1107 

doet vraagtekens bij de kascontrolecommissie oproepen. Er is winst gemaakt op 1108 
desbetreffende post terwijl er € 350,- had mogen worden uitgegeven. Het bestuur heeft 1109 
een contract verworven waarin het zelf in de zaal drank mag schenken en daarbij de prijs 1110 
mag bepalen. Het is echter onwenselijk dat verlies op een activiteit, waarin per abuis door 1111 
het volledig moeten betalen van geopende flessen, wordt gecompenseerd door hogere 1112 
bedragen op een opvolgende activiteit. Dit gevoel wordt versterkt door eerder genoemde 1113 
ruime financiële middelen voor desbetreffende activiteiten. Hetzelfde geldt voor 1114 
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activiteiten waar een deelnemersbijdrage voor gevraagd wordt, als er winst wordt 1115 
gedraaid, geef dan een traktatie op kosten van de vereniging.  1116 

Voor het kennismakingsweekend kregen leden die niet gingen, te maken met een 1117 
inconsistent betalingsbeleid. Sommige afzeggers betaalden niets, terwijl een persoon de 1118 
helft en een ander persoon het volledige bedrag betaalden. De commissie wenst dat 1119 
hierop een consistent beleid gevoerd wordt: óf iedere afzegger betaald een door het 1120 
bestuur bepaald bedrag óf iedere afzegger betaald helemaal niets. 1121 

 1122 
 1123 
Afsluitend wil de kascontrolecommissie stellen dat de huidige boekhouding technisch klopt. Ook is 1124 
door mevr. Mennen getracht de boekhouding qua facturen en documenten zo compleet mogelijk te 1125 
maken. De commissie wil echter stellen dat het langdurig achterlopen en de vele fouten van de 1126 
administratie van het afgelopen halfjaar, niet meer mogen gebeuren. Wij onderschrijven daarom het 1127 
idee voor regelmatig overleg van de kascontrolecommissie met de voorzitter van de vereniging, zoals 1128 
aangegeven in het halfjaarverslag. De commissie wil het bestuur er daarnaast op wijzen op de 1129 
gezamenlijke bevoegdheid en verantwoordelijkheid voor het gevoerde financiële beleid. De overige 1130 
leden van het bestuur hebben eveneens de verplichting erop toe te zien dat de begroting zo goed 1131 
mogelijk wordt gehaald. 1132 
 1133 
Met in acht nemende van het bovenstaande keurt de kascontrolecommissie de boekhouding over de 1134 
periode van 1 september 2012 tot en met 28 februari 2013 goed. 1135 
 1136 
Tot slot wil de commissie mevr. Mennen bedanken voor het bijwerken van de boekhouding, het 1137 
gehele bestuur bedanken voor haar inspanningen in het afgelopen halfjaar en succes wensen met het 1138 
overgebleven deel. 1139 
 1140 
Hopende u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben, 1141 
 1142 
 1143 
Hoogachtend, 1144 
 1145 
De kascontrolecommissie 2012-2013, 1146 
 1147 
Emma Rethans & Roel Meijer 1148 
Deze brief is niet ondertekend door dhr. Linders, aangezien deze door zijn buitenlandverblijf niet heeft 1149 
gereageerd op de conceptversie van deze brief. 1150 
 1151 
 1152 
Max Hoofwijk vraagt of er vragen zijn over de brief van de kascontrolecommissie. 1153 
Sjoerd van Gils vraagt waarom de kascontrolecommissie goedkeuring verleent en een positief 1154 
stemadvies geeft? De financiën zijn namelijk een puinhoop geweest. Roel Meijer geeft aan dat er 1155 
geen specifiek advies in staat. Er wordt alleen gesteld dat met uitzondering van bovenstaande de 1156 
boekhouding technisch in orde is. Er ontbreekt namelijk wel een hoeveelheid en dat is zeer kwalijk. 1157 
Sjoerd van Gils stelt dat de boekhouding dus technisch in orde is. Probleem is echter wel dat 1158 
wanneer we dit verslag nu goedkeuren we minder sterk staan op de jaarvergadering. Er is dan 1159 
immers een deel van de aansprakelijkheid vervallen. Hij wil dan ook van de kascontrolecommissie 1160 
weten of ze een stemadvies geven of niet? Roel Meijer antwoordt dat er geen stemadvies gegeven 1161 
wordt. Tijke Eijkemans verbaast zich over het feit dat er geen stemadvies is, de brief wordt toch 1162 
afgesloten met een advies normaal gesproken? Roel Meijer geeft aan dat dit er ook staat, namelijk 1163 
dat de begroting is goedgekeurd met uitzondering van de bovenstaande punten. Emma Rethans 1164 
geeft aan dat het financieel halfjaarverslag klopt met de huidige staat van de vereniging. Sjoerd van 1165 
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Gils stelt dat de aansprakelijkheid een rol speelt hier als we stemmen over het halfjaarverslag. In dat 1166 
geval heffen wij gemaakte fouten op en verlenen we al dan niet decharge aan de penningmeester. 1167 
Emma Rethans geeft aan dat de penningmeester nog vijf jaar na decharge verantwoordelijk is voor 1168 
het gevoerde financiële beleid.  1169 
Sjoerd geeft aan dat je dan een stuk minder goed staat op de jaarvergadering. Is er een advies of 1170 
niet, want als er geen advies is dan lijkt het hem duidelijk. Tijke Eijkemans vraagt zich af waarom de 1171 
brief van de kascontrolecommissie niet verspreid is, omdat deze puntsgewijs is opgesteld? Dan 1172 
hadden er namelijk betere vragen gesteld kunnen worden. Tevens ontgaat het hem waarom het half 1173 
jaar nu pas eindigt op 28 februari terwijl dit altijd 31 januari is geweest.  1174 
Roel Meijer antwoordt dat dit het advies van de kascontrolecommissie is geweest omdat nergens 1175 
staat waar het half jaar van ismus eindigt. Daarnaast presenteer je dan de gegevens van twee 1176 
maanden geleden, dat is te lang terug. Tijke Eijkemans stelt dat er zich ook andere zaken voorgedaan 1177 
hebben die niet besproken worden op deze vergadering. We bespreken het half jaar, niet de situatie 1178 
tot de ALV. De gewoonte is om dit tot 31 januari te doen, dus wil hij een gedegen argumentatie 1179 
waarom dit nu niet het geval is.  1180 
Stijn van den Eijnden geeft aan dat er dit jaar een goede reden is omdat er speciale omstandigheden 1181 
zijn. Daarnaast heeft hij nog een vraag over de brief, namelijk er worden dingen gezegd over facturen 1182 
die kwijt zijn en grote bedragen die in kas zitten, dit klinkt zorgwekkend.  1183 
Roel Meijer stelt dat hij dit advies heeft meegegeven omdat je dan de actuele staat van de vereniging 1184 
kan bespreken, zeker gezien het late tijdstip van de ALV. 1185 
Emma Rethans voegt daaraan toe dat het gezien de situatie en alle spookverhalen die rond gingen 1186 
het heel belangrijk is om de leden inzicht te geven in de financiële situatie van de vereniging. Tijke 1187 
Eijkemans reageert daarop dat hij dat geen degelijk argument vindt. Emma Rethans stelt vast dat er 1188 
dan sprake is van een meningsverschil wat niet op te lossen is, daar de kascontrolecommissie van 1189 
mening is dat dit wel de juiste conclusie is. 1190 
Jip Mennen reageert op Stijn van den Eijnden dat het totale bedrag dat kwijt is aan bonnen 189,30 1191 
euro betreft. Één bon hiervan is van De Fest, dit komt overeen met de turflijst van een filmavond. Dat 1192 
is 175 euro van de 189,30. De overige kleine bedragen zijn promotiebedragen en traktaties bij de 1193 
Aldi. Stijn van den Eijnden geeft aan dat dit duidelijk is en zijn zorgen wegneemt. Hij geeft nogmaals 1194 
aan dat door de problemen met de penningmeester het verstandig is om te kijken naar de actuele 1195 
staat van de financiën en ondersteunt daarom het besluit om het half jaar tot 28 februari te laten 1196 
lopen. Tijke Eijkemans maakt nogmaals duidelijk dat het daar niet om gaat. Het mag best uitgelegd 1197 
worden in de brief of in de bijlage, maar waarom wordt de gewoonte verschoven? Jeroen 1198 
Hellebrekers geeft aan dat dit een beslissing is geweest van het bestuur en de kascontrolecommissie 1199 
en dat we nu over moeten gaan op de inhoud.  1200 
Sjoerd van Gils geeft aan dat de vragen niet zozeer de kascontrolecommissie betreffen, alle hulde 1201 
namelijk voor het werk dat zij geleverd hebben. De vraag is aan het bestuur, waarom gekozen is voor 1202 
de datum van 28 februari. Het gaat niet om een actueel beeld, het gaat om het afgelopen half jaar. 1203 
Hoogstens het feit dat de ALV heel laat is kan een reden zijn. Er wordt nu een vertekend beeld 1204 
gegeven.  1205 
Jip Mennen stelt dat hier sprake is van een meningsverschil dat niet op te lossen is. De redenering 1206 
van de kascontrolecommissie is goed en er is samen met het bestuur voor gekozen om een zo 1207 
compleet mogelijk beeld te geven gezien de problemen. Sjoerd van Gils geeft aan dat het stemmen 1208 
over een halfjaarverslag ook het stemmen over de inspanningen van Pol Muffels gaat. Er zijn zeer 1209 
zwaarwegende gronden om hier negatief over te stemmen. Hulde voor Jip Mennen dat ze de taak zo 1210 
heeft overgenomen, maar de negatieve stem gaat dan over zowel het deel van Pol Muffels als van Jip 1211 
Mennen en dat is zonde.  1212 
Jip Mennen geeft nogmaals aan dat de staat van de vereniging op dit moment het belangrijkste is, 1213 
niet wiens inspanningen daarin zitten. Als iemand wil tegenstemmen dan kan ze dat niet 1214 
tegenhouden. Reint-Jan Groot Nuelend geeft aan dat er nog geen technische reden genoemd is. Het 1215 
is geen meningsverschil maar een technisch probleem want nu strookt het niet met elkaar. Tijke 1216 
Eijkemans vult aan dat er een goed beeld gegeven wordt terwijl het eigenlijk een grote rotzooi was. 1217 
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Als het niet klopt binnen de vereniging moet dat ook te zien zijn. Het bestuur maakt het zichzelf 1218 
moeilijker.  1219 
Jip Mennen geeft aan dat uit het stuk duidelijk gebleken is dat de financiën niet op orde waren. Er is 1220 
niet geprobeerd dit rooskleurig voor te doen. Roel Meijer voegt toe dat Pol Muffels op 28 februari is 1221 
teruggetrokken en dat Jip Mennen daarna de boekhouding vanaf 1 september 2012 tot en met 28 1222 
februari 2013 heeft hersteld en dus krijg je een herstelde boekhouding te zien, ook als de periode tot 1223 
31 januari was.  1224 
Emma Rethans begrijpt wat Reint-Jan Groot Nuelend bedoelt, maar het bestuur en de 1225 
kascontrolecommissie zijn van mening dat de informatieverstrekking naar de ALV een hogere 1226 
prioriteit heeft. Stijn van den Eijnden geeft aan dat we nu wel praten over fouten en standen die niet 1227 
kloppen, maar dat in de gaten gehouden moet worden dat het hier gaat om twee verschillende 1228 
penningmeesters. De nieuwe penningmeester heeft goed werk afgeleverd, alleen bij Pol Muffels 1229 
zitten er een aantal fouten in die we niet meer terug gaan vinden zoals de bonnetjes. De fouten 1230 
zitten bij Pol Muffels, onder zijn verantwoordelijkheid. Je kunt Jip Mennen hier niet voor 1231 
aansprakelijk stellen. 1232 
Jeroen Hellebrekers geeft aan dat het aftreden van Pol Muffels al is besproken bij het halfjaarverslag 1233 
en dat we nu het financiële stuk in moeten gaan. De ALV kan hier wat hem betreft een 1234 
constructievere houding aannemen met de herstelde boekhouding. Emiel Wanningen stelt daarop 1235 
dat Pol Muffels niet hoofdelijk verantwoordelijk is, maar het gehele bestuur. Daarnaast deelt hij de 1236 
mening van Sjoerd van Gils, Reint-Jan Groot Nuelend en Tijke Eijkemans over de datum., 1237 
Reint-Jan Groot Nuelend geeft aan dat hij niet uit is om te zeuren over cijfertjes, maar over de 1238 
datum. Het is namelijk technisch mogelijk om terug te rekenen naar het half jaar. Jip Mennen 1239 
reageert hierop door te zeggen dat haar herstelwerkzaamheden zichtbaar blijven, dus dat het niet 1240 
veel uitmaakt. Emma Rethans vult aan dat iedereen dezelfde argumenten gebruikt voor het wel en 1241 
niet verschuiven van de datum. Deze discussie vindt ze dus eigenlijk nutteloos.  1242 
 1243 
Tijke Eijkemans wil een voorstel doen tot HR wijziging en vraagt hiervoor een schorsing aan. Emma 1244 
Rethans reageert dat dit niet kan aangezien wijzigingen in het HR eerder voorgesteld moeten 1245 
worden. 1246 
 1247 
Bram Geurkink zegt dat hij niet zo thuis is in een ALV, daarom heeft hij een vraag. Hij vraagt zich af 1248 
wat er gebeurt als tegen het verslag gestemd wordt. Dan moet er namelijk een nieuw verslag 1249 
geschreven worden, maar heeft dat niet hetzelfde resultaat? Dus is het, behalve een proteststem, 1250 
niet nutteloos om tegen te stemmen? Sjoerd van Gils geeft hierop aan dat het stuk inderdaad 1251 
opnieuw geschreven moet worden indien er tegengestemd wordt. Echter, er kan ook besloten 1252 
worden om niet te stemmen. Dan wordt op de jaarvergadering over het hele financiële beleid 1253 
gestemd. Hij wil graag dat deze optie open gehouden wordt. Hij stelt dat niet per se gaat om de 1254 
datum an sich, maar dat het gaat om het vergelijkingsmateriaal. De andere halfjaarverslagen waren 1255 
allen tot 31 januari en het algemene halfjaarverslag van dit bestuur ook.  1256 
Max Hoofwijk antwoordt dat het halfjaarverslag ook tot 28 februari is. 1257 
Sjoerd van Gils geeft aan dat het niet om de informatie gaat, maar om het vergelijken met andere 1258 
jaren. Het is nu onmogelijk om beleid te controleren. Laura Maas zegt dat we niet moeten vergeten 1259 
dat we met een uitzonderlijke situatie te maken hebben. De gewoonte is er inderdaad, maar dit is 1260 
een situatie die nooit voorgekomen is. Laten we kijken naar deze situatie en voor lief aannemen dat 1261 
er een ander ijkpunt is. Het is inderdaad een puinhoop geweest en deze puinhoop is door hard 1262 
werken opgeruimd. Er ligt nu een gezond financieel stuk waar je over kunt stemmen. De volgende 1263 
keer kan er eventueel een HR wijziging komen met een bepaalde datum, maar ze vindt het niet gek 1264 
dat het bestuur met de kascontrolecommissie heeft besloten om in deze uitzonderlijke situatie de 1265 
datum te verplaatsen. Tijke Eijkemans stelt dat het ook nog nooit is voorgekomen dat de ALV zo laat 1266 
in maart plaatsgevonden heeft. Het gaat erom dat Jip Mennen ook werk had kunnen doen tot 31 1267 
januari en dit had kunnen presenteren op de vergadering. Een exacte vergelijking is nu namelijk niet 1268 
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mogelijk. Hij wil hier expliciet zijn treurnis over uitspreken. Stijn van den Eijnden geeft aan dat hij het 1269 
nog steeds geen enkel probleem vindt, aangezien de datum symbolisch is.  1270 
 1271 
Max Hoofwijk wil het verslag dat er ligt per pagina bespreken. 1272 
  1273 
Pagina 3 1274 
Michelle Verboom vraagt waarom er 100 euro naar het PiP gaat? Is de verdeelsleutel veranderd of 1275 
komt dit vanuit ismus zelf? Jip Mennen geeft aan dat dit vanuit het PvP gevraagd is. Pol Muffels wil 1276 
aanvullen dat 50 euro naar het PvP gaat en dat zij dit doorsluizen naar het PiP.  1277 
Sjoerd van Gils vraagt zich af wanneer de ledengelden geïncasseerd worden? Jip Mennen geeft aan 1278 
dat dit inmiddels gebeurd is.  1279 
 1280 
Pagina 4 1281 
Jeroen Hellebrekers geeft aan dat op activiteiten 33 euro winst gemaakt is. Dit heeft te maken met 1282 
de verkoopprijs bij pre M-feest borrels. Graag ziet hij dat de kostprijs verlaagd wordt. Jip Mennen 1283 
geeft aan dat dit ook gaat gebeuren en dat er geen winst meer gemaakt gaat worden.  1284 
 1285 
Wijzigingen 1286 
Michelle Verboom ziet dat sommige posten genoemd worden in het stuk, vervolgens worden er 1287 
maar twee aangepast. Ze vraagt zich af hoe dit zit? Jip Mennen geeft aan dat er meer zijn, maar het 1288 
bestuur lijkt het niet veilig om te gaan schuiven met meer posten.  1289 
 1290 
Gehele verslag 1291 
Emma Rehtans vindt het een goed idee om toe te voegen waarom gekozen is voor een andere 1292 
datum.  1293 
 1294 
Stemming financieel halfjaarverslag 1295 
Sjoerd van Gils stelt voor om over te gaan naar het volgende agendapunt en stemming achterwege te 1296 
laten. Dit stuk wordt dan ter informatie of ter kennisgeving aangenomen. Het financieel 1297 
halfjaarverslag geeft een prima beeld, maar de uitwerkingen zijn niet duidelijk. Het is tricky om goed- 1298 
of afkeuring uit te spreken. Daarnaast neemt hij ook het oordeel van de kascontrolecommissie mee 1299 
dat het technisch in orde is.  1300 
Emma Rethans vraagt hoe het dan met de voorgestelde wijzigingen zit? Sjoerd van Gils geeft aan dat 1301 
tot 350 euro het bestuur discretionaire bevoegdheid heeft. Roel Meijer vraagt hoe het met de 1302 
bevoegdheid en verantwoordelijkheid van de stukken zit als stemming uitgesteld wordt. Sjoerd van 1303 
Gils reageert door te zeggen dat het eindoordeel pas gegeven wordt na het jaarverslag, maar dat 1304 
vragen nu wel gesteld zijn. Echter, er kunnen mogelijk nog lijken uit de kast komen, daarom liever 1305 
niet stemmen.  1306 
Emiel Wanningen stelt dat er twee beelden geschetst zijn door de kascontrolecommissie, aangezien 1307 
zij zeggen dat het aan de ene kant een enorme puinhoop was en aan de andere kant dat Jip Mennen 1308 
deze puinhoop heeft opgeruimd. Daarom moeten we er niet over stemmen.  1309 
Emma Rethans vraagt zich af of dit nog gerelateerd is aan de hele discussie rondom de datum? Of is 1310 
dit gewoon voor de zekerheid? Sjoerd van Gils geeft aan dat als het om de datum ging, dat er dan wel 1311 
gestemd was en het verslag afgekeurd was.  1312 
Malu Verkuil denkt dat ondanks de verschillende argumentaties ter kennisgeving aannemen de best 1313 
optie is. Hiermee krijgt Jip Mennen de tijd om alles nog op orde te krijgen wat binnen haar gebied 1314 
valt. Ze wil nog wel hulde aan Jip Mennen toewensen voor het schetsen van een duidelijk en goed 1315 
beeld van de financiën en het zo goed mogelijk op orde brengen.  1316 
 1317 
Tijke Eijkemans vraagt zich af of dit nu wel of niet ter kennisgeving aangenomen moet worden? 1318 
Sjoerd van Gils stelt dat het agendapunt gewoon gepasseerd wordt. Als er tegenspraak is dan 1319 
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stemmen we over het passeren. Wanneer het gepasseerd is, dan is het ter kennisgeving 1320 
aangenomen.  1321 
 1322 
Max Hoofwijk stelt voor om het agendapunt te passeren. 1323 
Willem van Sermondt wil niet irritant doen, maar hij wil wel zeggen dat hij geschrokken is van de 1324 
brief van de kascontrolecommissie. Persoonlijk is hij ook verantwoordelijk voor een begroting en als 1325 
hij zulke fouten had gemaakt dan had hij veel aan subsidie verloren.  1326 
 1327 
Om 0:54 is dit agendapunt gepasseerd. 1328 
 1329 
Max Hoofwijk geeft aan dat het volgende punt nu lastig wordt. Het stuk is niet aangenomen, 1330 
waardoor functiewisseling onmogelijk is. Emiel Wanningen geeft aan dat decharge verleend kan 1331 
worden bij de jaarlijkse ALV. Sjoerd van Gils geeft het verschil aan tussen de-installeren en 1332 
dechargeren. De-installeren is al gebeurd bij het opstappen van Pol Muffels, maar er is geen gronde 1333 
om te dechargeren voor zijn beleid dus dat gebeurt niet.  1334 
Malu Verkuil sluit zich aan bij Sjoerd van Gils. Wanneer geen decharge verleend wordt is dit ter 1335 
bescherming van de vereniging en het bestuur, want Pol Muffels kan dan nog wel aansprakelijk 1336 
gesteld worden.  1337 
Jeroen Hellebrekers heeft een informerend vraagje, want stel dat Pol Muffels nu gedechargeerd 1338 
wordt, is het dan niet meer mogelijk om hem aansprakelijk te houden? Sjoerd van Gils geeft aan dat 1339 
oud bestuurders alleen bij grof wanbeleid en het verduisteren van flinke bedragen aansprakelijk 1340 
gehouden kunnen worden.  1341 
Bram Geurkink vraagt of er een effect is wanneer Pol Muffels niet gedechargeerd is? Sjoerd van Gils 1342 
geeft aan dat hij uit het bestuur is getreden.  1343 
Max Hoofwijk concludeert dat er geen decharge verleent wordt, want dan kunnen dingen nog 1344 
terugverhaald worden op hem. Het is dus beter voor Jip Mennen specifiek en het bestuur in het 1345 
algemeen.  1346 
 1347 
Mark Vlek de Coningh vraagt zich wel af of Jip Mennen nu nog steeds activiteiten-coördinator is? 1348 
Max Hoofwijk geeft aan dat ze dat nog steeds is.  1349 
 1350 

(Agendapunt 9 en 10 zijn overgeslagen) 1351 
 1352 

 11) HR wijziging functieomschrijving 1353 

Emiel Wanningen heeft een vraag. Zoals al eerder gezegd ontbreekt ook bij dit voorstel de 1354 
toelichting. Hij heeft er de notulen op nageslagen maar het blijft onduidelijk. Max Hoofwijk geeft aan 1355 
dat uit de vorige vergadering bleek dat alle artikelen waarin activiteiten-coördinator of PR-1356 
coördinator genoemd werd veranderd moesten worden. Het gaat dus nu alleen maar om de vorm, 1357 
namelijk het wijzigen van deze artikelen en de stemming daarover, en niet om de inhoud.  1358 
Emiel Wanningen vraag zich af waarom twee keer dezelfde stukken worden ingediend als 1359 
hamerstuk? Tijke Eijkemans wil dit meteen afkappen. Er wordt namelijk gestemd nu over een klein 1360 
dingetje, laten we dan niet alles gaan veranderen. De wijzigingen gaan om twee namen die 1361 
voorkomen in het gehele HR. Alle keren waar deze namen genoemd worden zullen aangepast 1362 
moeten worden. Geen discussie meer, gewoon instemmen met de wijziging. Andere wijzigingen 1363 
kunnen op een volgende ALV ingediend worden. Jeroen Hellebrekers is het eens met Tijke Eijkemans.  1364 
 1365 
Max Hoofwijk stelt voor om te stemmen over het geheel. Sjoerd van Gils geeft aan dat dit niet per 1366 
acclamatie kan maar dat er gestemd moet worden.  1367 
 1368 
Steven Jonis leest het quorum voor. Er zijn 31 aanwezigen en 9 machtigingen, wat het totaal op 40 1369 
stemmen brengt.  1370 
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Voor: 34 1371 
Tegen: 1 1372 
Onthouding:  5 1373 
 1374 
Hierbij zijn de wijzigingen aangenomen om 01:11.  1375 
 1376 
Max Hoofwijk stelt voor om punt 12 en 13 van de originele agenda te verschuiven naar de volgende 1377 
ALV. Willem van Sermondt stelt voor om een tussentijdse ALV te houden waarop deze punten 1378 
besproken worden. Tijke Eijkemans vraagt of het bestuur voornemens is om het aantal ALV’s van het 1379 
bestuur Huiting te overtreffen (dat waren er 8)? Max Hoofwijk stelt dat we dat sowieso niet gaan 1380 
redden. 1381 
Jeroen Hellebrekers sluit zich aan bij Willem van Sermondt, aangezien de volgende ALV anders de 1382 
verkiezing zou zijn en dan is het al druk genoeg. Max Hoofwijk stelt hierdoor dat er eerder een ALV 1383 
gepland gaat worden. 1384 
 1385 
Emiel Wanningen stelt voor om deze ALV over een maand te houden. Sjoerd van Gils vraagt of het 1386 
bestuur de voorstellen dan completer uit wil werken. De toevoeging aan het HR is op dit moment te 1387 
summier en in andere zaken kan het bestuur ook een standpunt innemen. Emiel Wanningen wil zich 1388 
hierbij aansluiten. Graag erop letten bij de toelichting dat het doel van het stuk en de kaders goed 1389 
duidelijk worden, dan weet iedereen vanaf het begin van de vergadering waar het over gaat.  1390 
 1391 

(Agendapunt 12 en 13 zijn overgeslagen) 1392 
 1393 

14) W.V.T.T.K. 1394 

Max Hoofwijk geeft aan dat er niets doorgeschoven is, waardoor dit punt komt te vervallen en we 1395 
doorgaan naar de rondvraag. 1396 
 1397 

15) Rondvraag  1398 

Roel Meijer vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de alv.  1399 
Thom Dijkstra vraagt of hij Jip Mennen mag bedanken voor het herstellen van de financiën en of hij 1400 
Roel Gremmen succes mag werken met het uitwerken van de notulen. 1401 
Willem van Sermondt vraagt of de excursiecommissie, wanneer ze nog een excursie zoeken, willen 1402 
kijken of ze naar de Rijdende Rechter kunnen gaan. 1403 
Michelle Verboom vraag of ze de ALV mag bedanken en of ze de hoop mag uitspreken dat het PvP 1404 
beter gaat werken en het PiP ook met beter beleid en meer bezoekers. 1405 
Tijke Eijkemans vraagt of hij de ALV mag vertellen dat hij sinds gisteren een Facebook relatiestatus 1406 
heeft met Michelle Verboom. Daarnaast vraagt hij of hij Pol Muffels, ondanks dat hij een waardeloze 1407 
penningmeester was, toch mag bedanken voor zijn werk en enthousiasme. Tot slot vraagt hij of hij 1408 
voor mag stellen om ook met zijn allen naar Spuiten en Slikken te gaan en of er nog nagedacht wordt 1409 
over de ismusstring.  1410 
Pol Muffels vraagt of hij Tijke Eijkemans mag vragen om de eerste man te zijn die een ismusstring 1411 
dan gaat dragen.  1412 
Sjoerd van Gils vraagt of hij mag vragen waarom de voorzitter niets aan het noteren is, daar hij de 1413 
vragen wel degelijk moet beantwoorden. Voorts vraagt hij of hij de excursiecommissie mag oproepen 1414 
om andere opties te overwegen en tot slot vraagt hij zich af of het plan met de witte haai voor de 1415 
milieuprismakamer nog doorgaat?  1416 
Reint-Jan Groot Nuelend  vraagt of iedereen meegaat naar Montenegro. Daarnaast vraagt hij of hij 1417 
zich mag aansluiten bij Tijke Eijkemans wat betreft de bedankjes voor Pol Muffels. 1418 
Emiel Wanningen vraag t of de excursiecommissie ook naar Cheat on me, Temptation Island of De 1419 
Gouden Kooi wil gaan. Daarnaast vraagt hij ook of hij zich aan mag sluiten bij de woorden van Tijke 1420 
Eijkemans. 1421 



29 

 

Mark Vlek de Coningh vraagt of hij Jip Mennen mag bedanken voor haar harde werk en het bestuur 1422 
mag bedanken voor hun inspanningen.  1423 
Laura Maas vraagt of ze het bestuur mag bedanken en of ze haar opvolger complimenten mag geven 1424 
omdat het sponsorbeleid weer een stuk verbeterd is. Ook vraagt ze of ze Jip Mennen en Roel Meijer 1425 
mag bedanken voor het oplappen van de financiën. 1426 
Jeroen Hellebrekers vraagt of hij Roel Meijer, Jip Mennen en de kascontrolecommissie mag 1427 
bedanken voor het geleverde werk en of hij de volgende keer weer mag koken zonder knoflook voor 1428 
zijn bestuur. Daarnaast vraagt hij of iedereen lid wil worden van het IAPSS en meegaat naar de 1429 
congressen.  1430 
Malu Verkuil vraagt of ze de kascontrolecommissie mag bedanken voor de inzet en het ondersteunen 1431 
van het bestuur en of ze Jip Mennen en Roel Meijer mag bedanken voor het vele werk wat verzet is 1432 
in deze korte periode. Tot slot vraagt ze of de hele ALV naar het gala komt.  1433 
Stijn van den Eijnden vraagt of hij een corporaal lied mag instellen, aangezien bij de discussie over 1434 
het lied is gesteld dat ismus woehoe niet corporaal genoeg is. Ook vraagt hij of hij Jip Mennen en 1435 
Roel Meijer mag bedanken en vraagt hij zich af hoe Roel Meijer tegemoet gekomen gaat worden. 1436 
Daarnaast vraagt hij aan Max Hoofwijk of hij echt de leiding wil pakken bij het PvP. 1437 
Tom Groot Haar vraagt of hij Roel Gremmen succes mag wensen met het uitwerken van de notulen. 1438 
Daarnaast vraagt hij of hij de kascontrolecommissie mag bedanken en of hij Jip Mennen en Roel 1439 
Meijer mag bedanken, ondanks dat Jip Mennen daardoor geen tijd meer had voor hem. Tot slot 1440 
vraagt hij of hij de ALV mag bedanken. 1441 
Elma Meijboom vraagt of ze de ALV mag bedanken voor alle ideeën en of ze Jip Mennen en Roel 1442 
Meijer mag bedanken voor het harde werk. Tenslotte vraagt ze of ze het hele bestuur mag bedanken 1443 
en Roel Gremmen succes mag wensen met het uitwerken van de notulen.  1444 
Sophie Lauwers vraagt of ze Jip Mennen en Roel Meijer mag bedanken en of ze de ALV mag 1445 
bedanken. 1446 
Booike During vraagt of ze iedereen mag bedanken voor de suggesties namens de excursiecommissie 1447 
en of ze het bestuur mag bedanken. 1448 
Manouk Smeets vraagt of ze de ALV mag bedanken en het bestuur mag bedanken voor het har de 1449 
werk. 1450 
Daniëlle Flonk vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de nuttige discussies en of ze het bestuur mag 1451 
bedanken voor het afgelopen half jaar en succes mag wensen voor het aankomende half jaar. Tot 1452 
slot vraagt ze of ze Jip Mennen en Roel Meijer mag bedanken.  1453 
Bram Geurkink vraagt of hij Jip Mennen en Roel Meijer mag bedanken en vraagt of iedereen wil 1454 
stoppen met de promotiepraatjes voor internationale organisaties. 1455 
Dyon Bambacht vraagt of hij Jip Mennen en Roel Meijer mag bedanken en ondanks het niet lukken 1456 
van de werkzaamheden als penningmeester wil hij Pol Muffels ook graag bedanken. 1457 
Ruud Penders vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de nette manier waarop iedereen met 1458 
elkaar omgaat. 1459 
Remco Frank vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en vraagt zich af wanneer hij een 1460 
levend stratego poster mag maken. 1461 
Brandon Pouw vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de inhoudelijke bijdragen en vraagt of hij 1462 
iedereen als goed katholiek een zalig Pasen mag toewensen.  1463 
Mart Vrieze vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor hoe zij hebben opgetreden met de situatie 1464 
rondom Pol Muffels. 1465 
Steven Jonis vraagt of hij de ALV, het oud bestuur, de kascontrolecommissie en het bestuur mag 1466 
complimenteren en bedanken. Ook vraagt hij aan de oud PR-coördinatoren of zij samen met de 1467 
activiteiten-coördinator feest willen vieren en vraagt hij of iedereen donateur wil worden. 1468 
Jip Mennen vraagt of ze de kascontrolecommissie en het oud bestuur mag bedanken voor de 1469 
afgelopen tijd. Ook vraagt ze of ze haar eigen bestuur mag bedanken voor alle steun van de 1470 
afgelopen tijd.  1471 
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Roel Gremmen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de goede input en in het bijzonder Roel 1472 
Meijer mag bedanken voor zijn input. Ook vraagt hij of hij zijn bestuur mag bedanken en Steven Jonis 1473 
succes mag wensen met het uitwerken van deze twee zinnen van de notulen. 1474 
Max Hoofwijk vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de aanwezigheid. Tevens wil hij antwoorden 1475 
op alle vragen die gesteld zijn. De mogelijke excursies staan genoteerd en zijn met een knipoog 1476 
ontvangen. Daarnaast de vraag aan Stijn van den Eijnden wanneer hij komt met een nieuw lied en of 1477 
hij daar dan ook de vergadering mee wil openen en tot slot, levend stratego is al op het 1478 
kennismakingsweekend geweest maar wellicht voor een volgend kennismakingsweekend nog wel 1479 
een poster nodig? Tot slot wil hij nog zeggen dat door het bestuur zorgvuldig met alle input wordt 1480 
omgegaan en of iedereen zijn glazen mee wil nemen.  1481 
 1482 
Max Hoofwijk sluit de vergadering om 01:33. 1483 
 1484 
 1485 
 1486 
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